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مالیات  از  بخشی  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  هماهنگی  معاون 
پرداختی اصناف با تورم جبران می شود.

هماهنگی  معاونت  همدانی،  امانی  حمید  مهر  خبرنگار  گزارش  به 
نشست  در  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  نظارت  و  بودجه  برنامه 
خبری با خبرنگاران، ضمن اشاره به برخی جزئیات بودجه و همچنین 
اساس  بر  و  امسال  گفت:   ۱۴۰۳ سال  بودجه  رویکردهای  تبیین 
بودجه  فضای  کمی  مجلس  داخلی  نامه  آئین   ۱۸۲ ماده  اصلاحیه 
انتقاداتی به بودجه وارد می کردند به  تغییر کرد و برخی نمایندگان 

خاطر همان باورهای قدیمی در مورد بودجه بود.
وی ادامه داد: با تمام چالش ها، کلیات بودجه به تصویب رسید و هم 
اکنون سازمان برنامه در حال تدوین مرحله دوم و تفصیل جزئیات 
بودجه ها است. مرحله دوم در سقف مصوب مرحله اول باید تدوین 
شود، بنابراین دقت بودجه بالا می رود و ما قیدی به نام سقف را در 

تدوین مرحله دوم داریم.
وی گفت: بودجه باید هدف رشد ۸ درصدی را دنبال کند و همچنین 

برای مهار تورم سنگین سه چهار سال گذشته آماده باشد.
امانی اضافه کرد: کسری بودجه مزمن ریشه ی تورم است. اگر منابع 
تأمین افزایش حقوق ها پایدار نباشد و تورم زا باشد، به صورت مالیات 

تورمی در می آید و در نهایت به ضرر کارمندان خواهد شد.
دیگر نکته ای که لازم است به آن اشاره شود، دنباله روی از سیاست 

تثبیت اقتصادی به منظور کنترل تورم در سال آتی است.
به  افزوده،  ارزش  بر  مالیات  درصدی  یک  افزایش  گفت:  وی 
منظور بودجه برای رشد بود که در ابتدا قرار بر خرج این منابع در 
سازی  همسان  بر  مجلس  نمایندگان  اما  بود.  عمرانی  عملیات های 
حقوق بازنشستگان اصرار داشتند که سریع تر رخ دهد و دغدغه ای 
داشتند که نتوانیم با سرعت مناسب انجام دهیم، بنابراین در اصلاح 
افزایش  به  را  درصد  یک  این  گرفت  تصمیم  دولت  بودجه،  لایحه 

حقوق بازنشستگان اختصاص دهد.
معاون سازمان برنامه و بودجه ادامه داد: در مولد سازی اعداد پارسال 
غیر واقعی بود و امسال تعدیل شد. همچنین یکی از حملاتی که به 
لایحه بودجه شد افزایش منابع مالیاتی بودجه بود که از ۷۵۰ هزار 
میلیارد تومان امسال به ۱,۰۲۲ هزار میلیارد تومان در سال آتی ارتقا 
پیدا کرده است. وی ادامه داد: البته این موضوع تناقض دارد که از 

طرفی بخواهیم هزینه ها را بالا ببریم یعنی باید منابع هم بالا رود.
وی افزود: ۹۳ درصد منابع مالیاتی در ۹ ماهه امسال محقق شده و 
این نشان می دهد منابع مالیاتی به درستی در بودجه پیش بینی شده 

بود. بخشی از مالیات ها قاعدتاً بنا بر افزایش قیمت ها، رشد می کند. 
اما به هر حال ما چاره ای جز اخذ مالیات از بخش های پنهان اقتصاد 
و جلوگیری از فرارهای مالیاتی نخواهیم داشت. البته این نکته باید 
بر سبد اصلی مردم  افزوده  ارزش  بر  گفته شود که معافیت مالیات 

همچنان مانند گذشته ادامه دارد و تغییری در آن رخ نداده است.
قیمت  افزایش  خصوص  در  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  معاون 
اتخاذ  واقع  در  است.  ای  بودجه  فرا  شد،  گفته  که  همانطور  بنزین 
چنین تصمیمی نیازمند سران سه قواست و باید تمام قوا با هم سر 

این موضوع تصمیم گیری کنند.
این  برنامه و بودجه نمی تواند برای  بنابراین سازمان  ادامه داد:  وی 

موضوع به تنهایی تصمیم گیری کند.
بانک  گفت:  بودجه  در  خودرو  واردات  وضعیت  به  اشاره  با  امانی 
برای  ارز  تخصیص  خصوص  در  ارز  بازار  مدیریت  برای  مرکزی 
واردات خودرو تحفظ دارد و برای سال آتی هم واردات خودرو اگرچه 
در بودجه در نظر گرفته شده است، اما بانک مرکزی در این خصوص 

مدیریت خواهد کرد.
داده  اولویت ها  با  متناسب  ارز  تخصیص  درخواست  داد:  ادامه  وی 
می شود و اگرچه دولت اعتقاد دارد که واردات خودرو در دستور کار 

باشد اما با توجه به ملاحظات ارزی واردات خودرو اولویت نیست
به  رکودی  دوران  در  که  اصنافی  بر  مالیاتی  فشار  بر  مبنی  امانی 
سر می برند، گفت: برخی اصناف ما مستقیماً از جهش نرخ ارز سود 
می برند، که البته اینها بخش حقیقی اقتصاد نیستند و نوسان گیرها 
متغیرهای  نوسان  که  است  این  دارد  وجود  که  نکته ای  اما  هستند. 
به کاهش سرمایه گذاری خواهد  نهایت، منجر  اقتصادی در  کلان 
تجربه  را  درصدی   ۴۰ تورم  الان  همین  ما  داد:  ادامه  شد.امانی 
می کنیم، در نتیجه بخشی از مالیاتی که در این شرایط اخذ می شود 

با تورم جبران شده است.
امانی مبنی بر نحوه ی محاسبه ی تورم حذف ارز ترجیحی که توسط 
مدیر سابق سازمان ۷ درصد اعلام شد اما تورم ۳۵ درصدی حذف 
ارز ۲۸۵۰۰ و رساندن این نرخ به نرخ ۳۷۵۰۰ گفت: نکته ای که در 
این مورد وجود دارد این است که در مورد تورم سال گذشته اینگونه 
بود که رئیس سابق سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد علاوه بر تورم 
ساختاری، تورم حاصل از حذف ارز ترجیحی حدود ۷ درصد است. از 
طرفی نرخ ۳۵ درصدی تورم که برای حذف ارز ۲۸۵۰۰ و جایگزینی 
آن با نرخ ۳۷۵۰۰ اعلام شد، تورم ساختاری بود که در واقع ۷ الی 

۱۳ درصد بر این تورم افزوده خواهد شد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز:

حمایت جدی از حقوق مصرف کنندگان تکلیفی همگانی است

معاون هماهنگی سازمان برنامه و بودجه :

جبران بخشی از مالیات اصناف با تورم

با تحقق اهداف بازآفرینی شهری علاوه بر 
نوسازی بافت های ناکارآمد، پیشگیری از 

بحران ها به واسطه ناایمن بودن سازه، حل 
بسیاری از معضلات اجتماعی و زیباسازی 

محله ها صورت می گیرد

| صفحه 2 | 

مجلس شورای اسلامی
 به دنبال ارتباطات حمایتی

 با صنایع است

| علی حدادی  | 
| رئیس مجمع نمایندگان استان البرز در مجلس شورای اسلامی  |

از رشد مالتوزین تا رشد سولو-سوان
------------ دکتر کوثر یوسفی دانشیار اقتصاد -----------

در دوران قبل از انقلاب صنعتی، جوامع بشری با روش های سنتی کشاورزی و دامداری به تامین غذا و معاش می   پرداختند و از این رو 
تولیدات آنها نسبت مستقیمی با زمین   های زراعی و حیوانات داشت. هنگامی که جمعیت به حدی می   رسید که غذای تولیدشده دیگر 
کفاف جمعیت را نمی   داد، انسان   ها رفته   رفته به لحاظ بدنی ناتوان می   شدند و بر اثر قطحی یا ویروس و باکتری، جمعیت زیادی از بین 
می   رفتند. با کاهش جمعیت، مجددا سرانه   غذای تولیدشده کافی می   شد و این جمعیت به تولیدمثل می   پرداخت تا زمانی که مجددا 

به حد آستانه   محدودیت های غذا برسد و این چرخه ادامه داشت.
این مدل رشد که به مدل رشد نمایی نیز معروف است، اولین بار توسط »رابرت مالتوز« اقتصاددان انگلیسی در قرن هجدهم بیان 
شد و نه تنها توضیح   دهنده   رشد جمعیت و تولید غذا در جوامع بشری بود، بلکه رشد جمعیت در جوامع حیوانی و کلونی   های حشرات 
را نیز توضیح می   داد. اگر به آمارهای موجود از جمعیت جوامع مختلف، از ایران گرفته تا کشورهای اروپایی در قبل از انقلاب صنعتی 
نگاه کنیم، مشاهده می شود که خبری از »رشد جمعیت« نیست و جمعیت همواره در سطح تقریبا ثابتی باقی بوده است. این سطح 
به واسطه   میزان دسترسی هر جامعه به زمین   های زراعی و حیوانات و منابع جنگلی و دریایی تعیین می   شد و بشر نقش چندانی در 
تغییر آن نداشت. جالب آنجاست که قرن هجدهم، علاوه بر پرورش نوابغی همچون رابرت مالتوز، آغاز انقلاب صنعتی نیز به   شمار 
می رود. انقلاب صنعتی در اواخر قرن هجدهم پدید آمد که طی آن، فناوری های صنعتی در خدمت بشریت و رفاه او شروع به رشد 
کردند و محصولات صنعتی پدیدار شدند.پیدایش این فناوری ها نیز اتفاقی نبود و ریشه   آن را باید در عصر روشنگری جست   وجو 
کرد. عصر روشنگری در قرن هفدهم در اروپا شکل گرفت و پایانی بود بر انحصار اندیشه توسط طبقه حاکم در اروپا.  اگر بخواهیم 
فناوری های جدید، بشر  پیدایش  با  بررسی کنیم،  بر »تولید سرانه« جوامع بشری  را  انقلاب صنعتی  به ویژه  این رخدادها،  بازتاب 
توانست با بهره   وری بالاتری به تولید غذا و معاش بپردازد. به تدریج، محدودیت زمین زراعی و تعداد دام کمرنگ شد و به جای آن، 
انباشت سرمایه موضوعیت پیدا کرد. منظور از سرمایه، ماشین   آلات صنعتی و ساختمان   هایی است که در فرآیند تولید سهم دارند. در 
کنار سرمایه، نیروی کار بشر نیز نه تنها به عنوان یک نیروی فیزیکی، بلکه به عنوان نیرویی برای به   کارگیری ماشین   آلات که نیروی 
فیزیکی انسان را چند برابر می   کرد، در فرآیند تولید حائز اهمیت شد. با این توضیحات، فرآیند تولید به ترکیبی از سرمایه و نیروی 

انسانی تبدیل شد.
فناوری های صنعتی و مدیریتی نیز روز   به   روز تکمیل   تر و پیچیده   تر شدند و بر هم   افزایی این ترکیب افزودند که امروزه از آن به عنوان 
»بهره   وری« یاد می شود. این فرآیند تولیدی، جوامع بشری را نسبت به جوامع حیوانی برتری داد و مفهوم تنازع برای بقا کمابیش 

از بین رفت و بازی با جمع صفر میان انسان   های ماقبل انقلاب صنعتی، جای خود را به بازی با جمع مثبت به انسان صنعتی داد.
دو قرن پس از رابرت مالتوز، در قرن بیستم و در سال ۱۹۵۶، »رابرت سولو« آمریکایی، در کنار »ترور سوان« استرالیایی، نخستین 
اقتصاددانانی بودند که توانستند مدل جدید رشد اقتصادی را در دوران پساانقلاب صنعتی در چارچوب اقتصاد و ریاضیات بیان کنند. 
گفته می شود سولو این مدل را در قالب یک طرح تحقیقاتی با اعتبار پژوهشی از سوی دولت ایالات متحده به دست آورد. در آن 
هنگام، جنگ سرد بین شوروی به عنوان نماینده   اقتصادهای سوسیالیستی و ایالات متحده به عنوان نماینده   اقتصادهای سرمایه   داری 
در اوج خود بود.رشد اقتصادی شوروی و بلوک شرق که البته عمدتا براساس وزن تولیدات و نه ارزش اقتصادی آنها بود، به گواه 
آمار بسیار بالا بود و این مساله، موجب نگرانی در ایالات متحده شده    بود؛ تا جایی که برای مطالعه   پدیده رشد اقتصادی در شوروی 
و پیش بینی زمان اتمام آن بودجه پژوهشی تخصیص دادند.  سولو توانست پیش بینی کند که بازده سرمایه در دوره   های ابتدایی رشد 
اقتصادی بسیار بالاست، اما هرچه انباشت سرمایه افزایش می   یابد، از بازده آخرین واحد سرمایه گذاری نیز کاسته می شود. چنین 
سازوکاری موجب می شود که در نهایت، کشورها به نقطه   تعادلی مانا در زمان برسند که در آن، رشد سرانه   تولید در آنها صفر می شود.

اگرچه این مدل بعدها تکمیل و تصحیح شد، اما سرآغاز فهم جدیدی از رشد اقتصادی شد که در دوره   پساانقلاب صنعتی به وجود 
آمده است و در آن، بشر می   تواند با انباشت سرمایه از یک سو و افزایش بهره   وری   های صنعتی و مدیریتی و حاکمیتی از سوی دیگر، 
به هم   افزایی   های بالاتری از ترکیب نهاده   های تولید دست یابد و این چنین، شرافت مادی خود را بر سایر مخلوقات به اثبات برساند.

کلام نخست
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اخبار  شماره 2۱۴03
دوشنبه
۱۱ دی ۱۴02 

معاون حقوقی رییس جمهور گفت: دشمنان از هیچ تلاشی 
برای دلسرد کردن مردم ایران اسلامی از حضور در انتخابات 
می  کار  به  زمینه  این  در  را  ها  توطئه  تمام  و  ندارند  دریغ 

گیرند .
بزرگداشت سالگرد سردار شهید  محمد دهقان درآیین ویژه 

هشتگرد  شهر  در  دی  نهم  اله  ایام  و  سلیمانی  قاسم  حاج 
انقلاب اسلامی  از پیروزی  افزود: دشمنان پس  البرز  استان 
بلافاصله جنگ را علیه کشورمان آغاز کردند و در کنار آن 
چندین عملیات تجزیه طلبانه علیه شکل گرفت اما در تمام 

این عملیات ها ناکام ماندند.

وی ادامه داد: بدخواهان ملت ایران نیز از رویارویی نظامی 
با این ملت نتیجه نگرفتند بنابراین به توطئه کشته سازی در 

سال ۷۸ روی آوردند که این توطئه نیز خنثی شد.
معاون رییس جمهور گفت: پیچیده ترین و خطرناک ترین 
توطئه در طول تاریخ پیروزی انقلاب اسلامی فتنه سال ۸۸ 
سرنگونی  و  رنگی  های  انقلاب  برپایی  با  دشمنان  که  بود 
کشورهای دیگر، یاد گرفته بودند عین آن را در ایران اسلامی 
پیاده کنند. وی اضافه کرد: التهابات انتخابات بهترین محمل 
برای این نوع توطئه دشمنان بود و درگیری در سراسر کشور 
داخلی  جنگ  هدف  با  هم  مقابل  در  مردم  قراردادن  برای 
ایجاد کردند اما این توطئه نیز نقش برآب شد.معاون حقوقی 
رییس جمهور گفت: دشمنان در طول تاریخ پیروزی انقلاب 
اسلامی سعی داشتند تا مانع از حضور مردم در عرصه های 
کردند  تبلیغ  طولانی  های  سال  آنها  شوند،  ساز  سرنوشت 
در  کینه دشمن همیشه  تاکید کرد:  نگرفتند. وی  نتیجه  اما 
انتخابات بارز است و بیرون کردن مردم از صحنه در اولویت 
آنها قرار دارد؛ متاسفانه افرادی در داخل کشور نیز با حضور 
مردم در انتخابات مشکل دارند و در واقع به دنبال زدن ریشه 

انقلاب اسلامی هستند.

معاون حقوقی رییس جمهور :

دشمنان از هیچ تلاشی برای دلسرد کردن مردم از 
انتخابات دریغ ندارند

رئیس مجمع نمایندگان استان البرز در مجلس شورای اسلامی :

مجلس شورای اسلامی به دنبال 
ارتباطات حمایتی با صنایع است

فرماندار ویژه شهرستان کرج :

موضوعات به صورت چهره به چهره 
به مردم اطلاع رسانی شود

آمایش  سند  در  گفت:  اسلامی  در مجلس شورای  البرز  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
سرزمینی البرز به بحث هایی مانند پهنه بندی ها و جایگاه شهرک های صنعتی به عنوان 

عامل اصلی و اثرگذار در تولید و اقتصاد استان، توجه کافی نشده است.
علی حدادی در نشست  هم اندیشی با مدیران شهرک های صنعتی استان در اتاق بازرگانی 
البرز اظهار کرد: با توجه به برگزاری جلسات مهم و اثرگذاری مانند شورای گفت وگوی 
برنامه هفتم  تدوین  از  قبل  باید  البرز  بازرگانی  اتاق  در  استان  دولت و بخش خصوصی 
جمله  از  خصوصی  بخش  خواسته های  و  مطالبات   ۱۴۰۳ سال  بودجه  لایحه  و  توسعه 
بررسی سهم شهرک های صنعتی از اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده در این جلسات 

مطرح و در ادامه به مجلس اعلام شود.
دنبال  به  اسلامی  شورای  مجلس  اینکه  بیان  با  البرز  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
ارتباطات حمایتی با صنایع است، گفت: در قانون بودجه و تعیین اعتبار ملی برای استان ها، 
از لحاظ منابع درآمدی در سطح  البرز در جایگاه ۲۹ قرار داده شده است، در حالی که 
کشور رتبه هشت یا ۹ از آن البرز است و بروز چنین مسائلی ناشی از ایرادات مهم در سند 

آمایش سرزمینی البرز است.
وی در ادامه عنوان کرد: به بحث هایی مانند پهنه بندی ها و جایگاه شهرک های صنعتی 
در سند آمایش سرزمینی البرز علی رغم ظرفیت های مهم استان در بخش تولید به خوبی 

توجه نشده است.
حدادی با بیان اینکه استان البرز در بسیاری زمینه های تولیدی و صنعتی حائز رتبه های 
برتر کشوری است، افزود: موضوع ضرورت اختصاص سهم شهرک های صنعتی از محل 
قانون مالیات بر ارزش افزوده در بودجه سال ۱۴۰۳ را در صحن علنی و کمیسیون تلفیق 
تنها مختص  این موضوع  اولویت مطرح خواهیم کرد؛ چون  با  اسلامی  مجلس شورای 

شهرک های صنعتی استان البرز نیست و به کل کشور مربوط می شود.
وی در ادامه گفت: به مدیران مجموعه های تولیدی مستقر در شهرک های صنعتی استان 
این اطمینان را می دهم که در مجلس شورای اسلامی حمایت لازم را از بخش تولید و 
صنعت خواهیم داشت تا در بودجه سال آتی به رقم اعتبارات و بودجه های تخصیصی به 

شهرک های صنعتی افزوده شود.
رئیس مجمع نمایندگان استان البرز با اشاره به اینکه برخی شهرک های صنعتی در این 
استان از قدمت بالایی برخوردار هستند، گفت: باید زیرساخت های مورد نیاز حوزه تولید و 

صنعت در البرز به خوبی فراهم شود.
وی بیان کرد: ترسیم نقشه جامع پیشرفت و توسعه البرز مشروط بر این است که به فعالیت 
شهرک های صنعتی در استان و حمایت از آنها دقت کافی شود، به عنوان نمونه محور 
جلسات شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان به این سمت پیش رود که 

زیرساخت های شهرک های صنعتی و منابع درآمدی برای آن تامین شود.
حدادی ادامه داد: برای تشویق افراد به سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی استان باید 
رفع قوانین مخل کسب وکار و مانع زدایی از فعالیت های مرتبط به بخش خصوصی به ویژه 

در لایحه بوجه سال ۱۴۰۳ صورت گیرد.

فرماندار ویژه شهرستان کرج با بیان اینکه فرایندهای اجرایی انتخابات برای نخستین بار به صورت 
محله محور برگزار می شود، گفت: ۱۴ منطقه در انتخابات پیش رو پیش بینی شده است.

یحیی رمضانی در جلسه پشتیبانی انتخابات که در شهرداری گرمدره برگزار شد، گفت: با مدیریت 
عالمانه استاندار البرز و در راستای قانون انتخابات با موافقت هیأت نظارت استان و هیأت اجرایی، 

فرایندهای اجرایی انتخابات کرج برای نخستین بار به صورت محله محور برگزار می شود.
وی مطرح کرد: ۱۴ منطقه در انتخابات پیش رو پیش بینی شده است و بخشی از فرایند اجرایی کار 
با مشارکت شهرداری ها انجام خواهد شد. موظف به اجرای قانون انتخابات هستیم و قانون جدیدی 

که توسط مجلس وضع شده است با جدیت اجرایی می شود.
فرماندار ویژه شهرستان کرج با اشاره به اینکه هیأت اجرایی، محله محور و طبق ساختاری قانونمند 
افزود: شهرداران  و  تاکید کرد  انتخابات  در  بر ضرورت مشارکت حداکثری  فعالیت خواهد داشت، 
به  اشاره  با  بود.رمضانی  خواهند  دار  عهده  اجرایی  فرایندهای  از  بخشی  در  را  پشتیبانی  مدیریت 
اینکه واژه به واژه فرمایشات رهبر معظم انقلاب اسلامی در بحث انتخابات باید مورد تحلیل قرار 
گیرد و اجرایی شود، تصریح کرد: انتخابات کار بزرگی بوده و دغدغه مقام معظم رهبری در تمامی 
و  اجرایی  احسن  نحو  به  باید  که  است  سیاسی  رویداد  این  باشکوه  برگزاری  امسال  گفتمان های 

برجسته شود.
به گفته فرماندار ویژه شهرستان کرج، خدمت بی منت و جهادی شاکله امور اجرایی دولت است و 
با تمام وجود تلاش می شود تا سرمایه های تحلیل رفته به جرگه خود بازگردند؛ مدیران باید برای 

تحقق این مهم با فعالیت جهادی این مسیر را به پیش ببرند.
وی عنوان کرد: استاندار نیز تمام تلاش و تدبر خود را به کار گرفته تا تمامی مسیرهای طی نشده 
در این سال ها که موجب عقب گرد بوده در دولت سیزدهم طی طریق شود. باید به گونه ای فعالیت 
الگو  از آن  البرز به عنوان استانی نمونه در سطوح مختلف مطرح شود و سایر استان ها  کنیم که 

بگیرند.
رمضانی بیان کرد: پروژه هایی در دولت سیزدهم با درایت استاندار در البرز اجرا می شود که منشور 
خدمت برای سایر استان هاست و امروز نور خدمت از استان البرز در دولت سیزدهم متصاعد می شود 

که باید این منش و روش دولت نیز توسط مدیران برای مردم به ارمغان آورده شود.
فرماندار ویژه شهرستان کرج گفت: آرامش و طیب خاطری که امروز در گرمدره وجود دارد مرهون 
با  انجام شده است.  با تلاش شهردار  همت مدیریت شهری گرمدره و خدمات عمرانی است که 
آگاهی نسبت به تمامی مشکلات اقتصادی موجود برای نیل به وضعیت مطلوب همه باید تلاش 

کنیم.
وی با اشاره به بخشی از توفیقات دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: اکنون ۹۵ درصد درآمد دولت 
بدون وابستگی به نفت محقق می شود و شاخص ها نیز بیانگر این موضوع هستند. تاکید مقام معظم 

رهبری در آغاز به کار صندوق توسعه ملی نیز کمترین وابستگی به بودجه نفتی بوده است.
رمضانی ضمن تشریح تغییرات اقلیمی و تحولات اقتصادی و اجتماعی دنیا و تأثیر آن بر معادلات 
با جمهوری  تعاملات مختلف  نقاط خواهان  از سراسر  بزرگ  امروز کشورهای  اظهار کرد:  جهانی 

اسلامی هستند که این مرهون تلاش دولت سیزدهم و جانفشانی های شهدای والامقام است.
فرماندار ویژه شهرستان کرج عنوان کرد: امروز در راستای جهاد تبیین باید موضوعات به صورت 
چهره به چهره به مردم اطلاع رسانی شود. در تمامی شهرها گزارش اقدامات عمرانی، اجتماعی، 

فرهنگی و ... شهرداران باید به مردم اعلام شود.

رییس پلیس فتا البرز :

هشدار پلیس فتا البرز درخصوص خرید اینترنتی 
هدیه روز مادر

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز :

بیش از یک هزار مددجوی البرزی مشغول
 به کار شدند

رییس پلیس فتا البرز با اشاره به ترفندهای مختلف کلاهبرداران اینترنتی ، در خصوص 
خرید اینترنتی هدیه روز مادر به کاربران هشدار داد.

در  مختلف  ترفندهای  با  مجازی  کلاهبرداران  کرد:  اظهار  جلیلیان  رسول  سرهنگ 
هرمناسبت اقدام به کلاهبرداری می کنند که کاربران باید مراقب این ترفندها باشند.

وی اضافه کرد: کاربران فریب وعده های پوچ و تبلیغات اغواکننده کلاهبرداران را نخورند 
و قبل از اطمینان از اصالت و مدارک کالا اقدام به پرداخت بیعانه نکنند.

از  برای کلاهبرداری  از شگردهای مجرمان سایبری  یکی  البرز گفت:  فتا  پلیس  رییس 
مردم ، انتشار آگهی های جعلی به عنوان فروش محصولات ارزان قیمت در سایت های 

واسط فروشگاهی است.
جلیلیان به کاربران توصیه کرد که فعالیت در شبکه های اجتماعی بسیار حساس است و 
کاربران برای حفظ حریم خصوصی از هرگونه اطلاعات فردی خودداری کنند. وی گفت: 
کاربران در صورت خرید اینترنتی به این مناسبت ، به اصالت سایت فروشگاهی و داشتن 

نماد اعتماد الکترونیک توجه داشته باشند.
وی اضافه کرد: در خرید های اینترنتی برخی مواقع تبلیغات غیرواقعی وجود دارد که در 
آنها هویت واقعی فروشنده و مکان وی مشخص نیست، لذا کاربران با دقت کافی باید 

اصالت کالا را مد نظر قراردهند.
رییس پلیس فتا استان البرز افزود: کلاهبرداران با ترفند خاصی نظیر ایجاد صفحات جعلی 
بانکی، شماره  اطلاعات  کاربران  از  فروشگاه های مجازی جعلی  و  بانک  پرداخت های 
کارت، رمز اینترنتی CVV۲ و تاریخ انقضای کارت را اخذ و سپس اقدام به برداشت غیر 
مجاز می کنند.وی اظهار کرد: مردم قبل از خرید مجازی باید از اصلی بودن صفحه سایت 
و نشانی اینترنتی مطمئن شوند تا در دام درگاه های جعلی قرار نگیرند، در غیر این صورت 
کلاهبرداران با ترفندهای خاص مانند ایجاد صفحات جعلی از حساب های بانکی مردم 
برداشت خواهند کرد. رییس پلیس فتا البرز تاکید کرد: کاربران در صورت اطلاع از این گونه 
با شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ به مرکز فوریت های  از طریق تماس  را  موارد بلافاصله مراتب 

سایبری پلیس فتا اعلام کنند.

مددجوی  هزارو۱۱۰  یک  کرد:  اعلام  البرز  استان  خمینی)ره(  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
در بخش های مختلف مشغول  اشتغالزایی  اعتبارات  تامین  با  نهاد طی سال جاری  این 

به کار شدند.
با  ها  بخش  سایر  و  خدمات   ، دستی  های صنایع  کارگاه  در  افراد  این  البرزیافزود:  رضا 
حمایت کمیته امداد امام خمینی )ره( و بانکها وارد بازار کار شدند. مدیرکل کمیته امداد 
امام خمینی)ره( استان البرز با اشاره به اینکه فعالیت کاریابی کمیته امداد با هدف ورود 
جوانان نیازمند به بازارکار و تأمین معاش خانواده ها ادامه دارد، گفت: برای این افراد شامل 
زنان سرپرست خانوار و فرزندان مددجویان از طریق طرح کاریابی و راهبری شغلی ، بازار 
کار فراهم شد.وی ادامه داد: بخشی از مددجویان فارغ التحصیلان و فرزندان خانواده های 
نیازمند هستند که کمیته امداد امام خمینی )ره( از طریق طرح کاریابی و راهبری شغلی 

آنان را راهی بازار کار می کند.
برنامه های مختلف مهارت   ، اشتغالزایی مددجویان  امداد در کنار  : کمیته  البرزی گفت 

آموزی مددجویان و فرزندان آنها را در اولویت قرار داده است.

مدیرکل راهداری البرز خبر داد :

ثبت بیش از ۲۱ هزار تماس با سامانه ۱۴۱ البرز
 مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز از برقراری ۲۱ هزار و ۵۶۱ تماس با 

سامانه ۱۴۱ در این استان در آذر ماه خبر داد.
علی زندی فر با اشاره به فعالیت سامانه ۱۴۱ در استان البرز گفت: این سامانه با هدف ارائه 
خدمت به هموطنان و کاربران جاده ای برای آگاهی بیشتر از وضعیت ترافیک و برنامه ریزی 
برای زمان سفر تهیه شده است و کاربران جاده ای می توانند پس از برقراری ارتباط با این 
سامانه از وضعیت ترافیکی راه ها، وضعیت آب و هوای مسیرها، انسدادها، محدودیت های 

اعمال شده مطلع شوند و شکایات خود در حوزه راه ها را ثبت کنند.
وی افزود: پیش از این سامانه پاسخگویی تلفنی ۱۴۱ در تهران متمرکز بود اما به منظور 
کاهش حجم صف انتظار تماس گیرندگان، تسلط بیشتر اپراتورهای استانی از اطلاعات 
راه های حوزه استحفاظی، تمرکززدایی و امکان پاسخگویی توسط سایر استان های معین، 
اقدام  و  زمان  کمترین  در  رسیدگی  و  از مشکلات  استان ها  کل  مدیران  مستقیم  اطلاع 
این  افزایش دقت در اطلاع یابی و اطلاع رسانی وقایع  واکنش سریع در مواقع ضروری، 

سامانه به استان ها واگذار شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز با تاکید بر اینکه شعار ما همواره در 
کنار مردم و برای مردم کار کردن بوده و سامانه پاسخگویی و رسیدگی به شکایات ۱۴۱ 
بهترین راه ارتباطی ما با مردم است، مطرح کرد: از زمان واگذاری این سامانه به البرز، روند 
پاسخگویی و رسیدگی به شکایات، زمینه رضایت خاطر مردم را فراهم و به ارتقای ایمنی 

تردد در محورهای مواصلاتی استان کمک شایانی کرده است.
زندی فر با اشاره به تعداد تماس های دریافت شده در سامانه ۱۴۱ بیان کرد: البرز رتبه سوم 
تعداد تماس های مردمی با سامانه ۱۴۱ را در کشور دارد و در آذر سال جاری ۲۱ هزار و 
۵۶۱ تماس با سامانه مدیریت راه های استان برقرار و از این تعداد به ۴ هزار و ۱۱۰ تماس 

توسط کارشناسان مرکز مدیریت راه های استان البرز پاسخ داده شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز در پایان خاطرنشان کرد: از رانندگان 
و کاربران جاده ای تقاضا داریم قبل از سفر آخرین اطلاعات در مورد شرایط ترافیکی و 
جوی و محدودیت های تردد احتمالی را از سامانه ۱۴۱ دریافت و پس از آن برای سفر 

خود برنامه ریزی کنند.
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جامعه  شماره 3۱۴03
دوشنبه
۱۱ دی ۱۴02 

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری 
استان  فرسوده  بافت  هکتار  هزار  سه  برخورداری  کرد:  اعلام  ایران 

البرز از مزایای مناطق محروم کشور در دستور کار قرار گرفت.
محمد آئینی در نشست ستاد بازآفرینی شهری استان البرز افزود: با 
توجه به رویکرد جدید وزارت راه و شهرسازی، شهرداری ها شرکای 
راهبردی این وزارتخانه در بازسازی بافت های فرسوده هستند بنابر 
این تعامل سازنده می تواند عامل مهمی در پیشبرد اهداف بازآفرینی 

شهری باشد.
وی ادامه داد: در مجموعه وزارت راه و شهرسازی، نوسازی مسکن در 
بافت فرسوده مهم و بلکه مهمتر از نهضت ملی مسکن است و جای 

خرسندی دارد که این نگاه در استان البرز نیز حاکم است.
آئینی گفت: نکته کلیدی و مهم، ایجاد تدابیر لازم برای همگام سازی 

اهداف نهضت ملی مسکن با نوسازی بافت های فرسوده است.
معاون وزیر راه وشهرسازی افزود: وظیفه اصلی ستادهای بازآفرینی 
شهری، استانداردسازی مسکن است و در مراحل بعدی کاهش فقر، 
محرومیت، بهبود شرایط زندگی، گسترش قابلیت ها و دارایی های 
ساکنان محلات هدف بازآفرینی محسوب می شود. آئینی گفت: اگر 
به  زیادی  بسیار  خسارات  دهد،  رخ  زلزله  همانند  طبیعی  ای  حادثه 
پلاک های ناپایدار و بافت های فرسوده وارد می شود و بر این باور 
هستیم که اگر برخی هزینه ها از اکنون توسط شهرداری ها و دستگاه 
و  ها  بحران  در  مالی  و  جانی  گیرد، خسارات  مسوول صورت  های 

مخاطرات طبیعی به مراتب کاهش می یابد.
مداوم  آموزش  ضرورت  بر  تاکید  با  وشهرسازی  راه  وزیر  معاون 
انتظار می رود قوانین و مقررات  از شهرداران  بیان کرد:  شهروندی 
مطالعه  مورد  را  بازآفرینی  ملی  سند  و  فرسوده  های  بافت  نوسازی 

دقیق قرار دهند.
وی افزود: کار ویژه ای در البرز برای اولین بار در کشور صورت گرفته 

و در محله های هدف بیش از ۲ هزار بسته و دیدار چهره به چهره 
اهمیت  خصوص  در  رسانی  اطلاع  و  بخشی  آگاهی  برای  مردم  با 

نوسازی این بافت ها صورت گرفته که ستودنی است.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: باید ساکنان بافت های ناکارآمد و 

فرسوده را به مرحله تصمیم گیری برسانیم.
وی با بیان اینکه تبصره ۱۱ قانون بودجه امسال، امکاناتی را فراهم 
کرده که باید مورد مطالعه و اجرا قرار گیرد، افزود: بر این اساس اسناد 
عادی در سکونتگاه های غیررسمی به سند مالکیت تبدیل می شود 
و ساکنان این بافت ها می توانند از مزایای بسیاری همچون نوسازی 

و تسهیلات برخوردار شوند.
آئینی گفت: لایحه ساماندهی اراضی تصرفی از سوی وزارت راه و 

شهرسازی به دولت تقدیم شده و با رویکرد مردم محور درصدد تعیین 
تکلیف این اراضی هستیم.

معاون وزارت راه وشهرسازی به برخی مزیت های طرح کلید به کلید 
اشاره کرد و افزود: این طرح با ارایه تخفیف های ویژه ، کاهش تراکم 

در بافت ها و ساماندهی مناطق هدف همراه است.
این مسوول اظهار کرد: در برنامه هفتم توسعه حتی اراضی فاقد بنا 
در بافت های فرسوده مشمول معافیت های خاص خواهند شد. آئینی 
در نهضت  و تسهیلات  تمام طرح های حمایتی، تخفیف ها  گفت: 
لحاظ  نیز  البرز  استان  و  کشور  فرسوده  های  بافت  در  مسکن  ملی 
می شود ضمن آنکه ۲ هزار تن قیر رایگان برای آسفالت معابر خاکی 

البرز اختصاص می یابد.

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران :

باید ساکنان بافت های ناکارآمد و فرسوده را 
به مرحله تصمیم گیری برسانیم

بازدید سرزده وزیر میراث فرهنگی از کاخ تاریخی 
ناصری کرج

سیدعزت اله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به صورت سرزده و بدون 
حضور خبرنگاران از کاخ تاریخی و در دست مرمت ناصری شهرستانک کرج بازدید کرد.

رحیم خاکی مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی البرز در این زمینه به خبرنگار ایرنا 
گفت : هدف وزیر میراث فرهنگی از بازدید سرزده از کاخ ناصری بررسی میدانی نیازهای عمرانی و 

زیر ساختی این مجموعه بوده است.
وی ادامه داد: با توجه به مشکلات زیرساختی مانند نبود برق، گاز، تلفن و جاده مناسب، قرار است 
نیازهای زیر ساختی این مجموعه تاریخی فردا توسط وزیر میراث فرهنگی در سطح ملی پیگیری 
و نسبت به رفع آنها اقدام شود.خاکی گفت: کاخ تاریخی ناصری سه سال پیش توسط صندوق احیا 
و توسعه بناهای تاریخی کشور برای مرمت و نوسازی به بخش خصوصی واگذار شد که تاکنون 
۷۰ درصد این مجموعه مرمت شده است.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
ادامه داد: تاکنون ۲ هزار میلیاردریال توسط سرمایه گذار خصوصی برای مرمت این مجموعه هزینه 
شده است.وی افزود: قرار است کاخ ناصری تا سال آینده به عنوان یک مجموعه تاریخی ، فرهنگی 

، گردشگری، پذیرایی ، اقامتی و موزه تاریخی مورد بهره برداری قرار گیرد.
خاکی گفت : وزیر میراث فرهنگی در سفر خود به استان البرز نیز دستورلازم برای بهره گیری از 

ظرفیت گردشگری سد کرج و جاده کرج - چالوس صادر کرد.

امام جمعه فردیس :

هرچقدر مردم در میدان باشند
دشمنان می ترسند 

و  ترس  موجب  اجتماعی  سیاسی  مختلف  عرصه های  در  مردم  حضور  گفت:  فردیس  جمعه  امام 
می کشند.  عقب  و  می ترسند  دشمنان  باشند،  میدان  در  مردم  هرچقدر  است.  دشمن  عقب نشینی 

بی تفاوتی مردم نسبت به مسائل جامعه، رفتار مردم کوفه با امام حسین ) ع( است.
حجت الاسلام سیدابراهیم حسینی، امام جمعه فردیس، در مراسمی که به مناسبت گرامیداشت روز 
بصیرت، سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی و ارتحال علامه مصباح یزدی همزمان با نماز مغرب و 
عشاء در مسجد سیدالشهدا)ع( شهرستان فردیس برگزار شد، با اشاره به نهم دی ماه روز بصیرت و 
میثاق امت با ولایت، اظهار کرد: دشمنان انقلاب اسلامی قبل از ۹ دی آنقدر خود را  قوی دانستند 
که حتی به پرچم حسین بن علی )ع( هتک حرمت کردند. اما بصیرت و ولایت مداری مردم نقشه های 

آنان را نقش برآب کرد.
وی یادآور شد: هتک حرمت به پرچم اباعبداله)ع( توسط ضدانقلاب نشان داد اگر به دشمن فرصت 
دهیم به هیچ چیزی رحم نمی کند. در روز نهم دی ماه ۸۸ با آتش زدن پرچم حسین )ع(  توسط 

دشمنان اسلام و انقلاب، مردم بیدارتر شدند.  
و  ترس  موجب  را  اجتماعی  سیاسی  مختلف  عرصه های  در  مردم   حضور  فردیس  جمعه  امام 
عقب نشینی دشمن دانست و افزود: هرچقدر مردم در میدان باشند، دشمنان عقب می کشند. بی تفاوتی 

مردم نسبت به مسائل جامعه، رفتار مردم کوفه است.   
وی  بر لزوم حضور مردم و مسؤولان در اجتماعات ملی و مذهبی تاکید کرد و گفت: عرصه های 
است.  از عرصه های حضور  و مذهبی یکی  ملی  اجتماعات  است.  متفاوت  در جامعه،  حضور مردم 
مسؤولان ادارات بر سر سفره انقلاب نشسته اند چرا در مراسمات باید جایشان خالی باشد؟ اصناف و 

کسبه هم باید در این اجتماعات حضور پیدا کنند. 
حجت الاسلام حسینی با اشاره به فرا رسیدن ایام انتخابات، بیان کرد: دشمن با تبلیغات منفی در 
مورد انتخابات در فضای مجازی ،  می خواهد مشارکت مردم در انتخابات کمرنگ شود. سستی و 

کوتاهی مردم برای مشارکت در انتخابات، دشمن را بیشتر وسوسه می کند. 
وی در ادامه به وجود فصل مشترک بین علامه مصباح یزدی و شهید بزرگوار حاج قاسم سلیمانی  
اشاره کرد و افزود: زندگی هر دو اباالفضلی بود، سردار سلیمانی و علامه مصباح بودند دشمن می 
ترسید و  احساس ناامنی می کرد. حالا اگر ما وسط میدان نیاییم و از انقلاب ارزش ها دفاع نکنیم، 

دشمن احساس قدرت می کند. اما ما اثبات خواهیم کرد پای انقلاب و رهبری ایستاده ایم.

مدیرکل دفتر توسعه سامانه های مقیاس کوچک ساتبا :

 توسعه نیروگاه های حمایتی روند تخلیه 
روستاها بر اثر کم آبی را تغییرمی دهد

استاندار البرز :

شهرداری ها باید نسبت به نوسازی 
سازه های ناپایدار اقدام کنند

 مدیرکل دفتر توسعه سامانه های مقیاس کوچک سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری 
برق ایران گفت: دستورالعمل ساخت نیروگاه های مذکور به صورت تجمیعی به استان ها ابلاغ 

شده است.
کم  اقشار  توانمندسازی  طرح  اجرای  موانع  بررسی  جلسه  در  سیگارودی  محمدنژاد  جعفر   
برخوردار از طریق احداث سامانه های خورشیدی مقیاس کوچک مطرح کرد: یکی از مزیت های 
توانمندسازی  به  می تواند  که  است  کشور  در  برق  تولید  میزان  افزایش  حمایتی  نیروگاه های 

خانواده های محروم کمک کند.
تغییرات  اثر  بر  روستاها  تخلیه  روند  می تواند  حمایتی  نیروگاه های  توسعه  اینکه  بیان  با  وی 
اقلیمی و کم آبی را تغییر دهد و با ایجاد درآمدی که دارد، خانوارها را برای ماندن در روستاها 
تشویق کند، ضمن تبیین ضرورت تسریع در نصب سامانه ها، این طرح را مشارکت مردمی در 

تأمین برق و رفع ناترازی انرژی در کشور دانست.
انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری  مدیرکل دفتر توسعه سامانه های مقیاس کوچک سازمان 
ایران )ساتبا( بیان کرد: به منظور رفع چالش ها و تسریع در نصب نیروگاه های مقیاس  برق 
ابلاغ شده  استان ها  به  تجمیعی  به صورت  مذکور  نیروگاه های  دستورالعمل ساخت  کوچک، 
است.فرشاد قدوسی، مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری البرز نیز در این نشست 
بر ضرورت اقدام جهادی دستگاه های اجرایی مرتبط با طرح تاکید کرد و شرکت توزیع نیروی 
برق را متولی و محور طرح مذکور دانست و ادامه داد: انتظار می رود شرکت توزیع نیروی برق 

استان حمایت کننده و تسهیلگر نصب سامانه های خورشیدی در روستاها باشد.

استاندار البرز از وجود ۴۰ هزار پلاک دارای سازه ناپایدار در بافت های فرسوده این استان خبر داد و 
گفت: شهرداری ها باید نسبت به نوسازی آنها اقدام کنند.

مجتبی عبداللهی در جلسه ستاد بازآفرینی شهری که با حضور مدیرعامل ستاد بازآفرینی شهری 
ایران در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، گفت: اشراف و تسلط شهرداران به اهداف این 

ستاد و نوع دیدگاه حاکم بر این امر از اهمیت بالایی برخوردار است.
وی ادامه داد: با توجه به مطالعات و بررسی های صورت گرفته در بیش از سه هزار هکتار بافت 
فرسوده استان البرز از بین ۶۳ هزار پلاک شناسایی شده، ۴۰ هزار پلاک دارای سازه ناپایدار هستند 

که باید توسط شهرداری ها مورد پیگیری و نوسازی قرار گیرند.
استاندار البرز با تاکید بر ضرورت نوسازی بافت های فرسوده با هدف تولید مسکن و پیشگیری از 
مخاطرات ناشی از بحران با جلب مشارکت مردم افزود: با تحقق اهداف بازآفرینی شهری علاوه 
بر نوسازی بافت های ناکارآمد، پیشگیری از بحران ها به واسطه ناایمن بودن سازه، حل بسیاری از 

معضلات اجتماعی و زیباسازی محله ها صورت می گیرد.
نوسازی  در خصوص ضرورت  رسانی  اطلاع  و  گری  تبیین  با  کرد: شهرداری ها  مطرح  عبداللهی 
بافت های فرسوده، اعطای پروانه رایگان و مشوق های ساخت، جلب مشارکت انبوه سازان و تجمیع 
ریزدانه ها، نقش بسیار مهمی را ایفا می کنند. احیای بافت های فرسوده و ساماندهی ساخت و سازها 

به واسطه این اقدام، گام بزرگی در جهت تولید مسکن و حل معضلات اجتماعی است.
وی اضافه کرد: به طور مثال شهرهای نظرآباد با ۱۶۷ هکتار و کمالشهر با ۲۲۴ هکتار بافت فرسوده، 
سهم قابل توجهی در بافت ناکارآمد و فرسوده استان البرز دارد. شهرداری ها باید کارگروه ویژه احیای 

بافت های فرسوده و ستاد فرعی بازآفرینی شهری را راه اندازی کنند.

سرپرست اداره کل استاندارد البرز :

۱۶ واحد تولیدی تعهد دادن محصولات خود را استاندارد سازی کنند
برگزار  البرز  استاندارد  اداره کل   ۴۲ ماده  کمیسیون  جلسه 
شد و متخلفین به تذکر و اخذ تعهد و جزای نقدی محکوم 

شدند.
اعضاء  با حضور  ماده ۴۲ در سال جاری  جلسه کمیسیون 
رسمی )سرپرست اداره کل، قاضی جلسه، نمایندگان سازمان 
اتاق  و  تولیدکنندگان  و  مصرف کنندگان  حقوق  از  حمایت 
تعاون(، دبیر کمیسیون و کارشناسان ذی ربط در محل سالن 

اجتماعات اداره کل استاندارد البرز برگزار شد. 
البرز گفت: در  استاندارد  اداره کل  آئینی، سرپرست  محمد 

این جلسه مجموعا ۱۶ پرونده مربوط به واحدهای تولیدی 
دارای پروانه و تائیدیه استاندارد اما با کیفیت پایین تر از حد 
استاندارد و دارای مغایرت و عدم انطباق کاربردی و بحرانی 

مورد رسیدگی قرار گرفت. 
وی افزود: در این جلسه متخلفین براساس بند ۱۰ شیوه نامه 
و  شرایط  لحاظ  با  و  کمیسیون  جلسات  برگزاری  نحوه 
اخذ  و  تذکر  به  و دفعات و سوابق تخلف،  امکانات خاطی 

تعهد و جزای نقدی محکوم شدند. 
اعضا  ترکیب  با   ۴۲ ماده  کمیسیون  است؛  ذکر  شایان 

استاندارد،  نظام  توسعه  و  تقویت  قانون  در  شده  مشخص 
در  موارد تخطی مشخص شده  به  و  تشکیل  مورد  حسب 
این قانون رسیدگی می شود و با ملاحظه شرایط و امکانات 
را  مراتب  جرم،  احراز  صورت  در  تخلف،  دفعات  و  خاطی 
به مرجع قضایی ذیصلاح ارجاع می دهد.  در سایر موارد، 
مصوبات کمیسیون شامل تذکر و اخطار، اخذ تعهد، جریمه 
متناسب با تخلف، جمع.آوری محصول از سطح بازار، الزام 
امحاء  توقیفی،  فرآورده های  فروش  اصلاح،  و  بهسازی  به 

کالا و یا تعطیل واحد تولیدی یا خدماتی است.

مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری البرز :

تکذیب حضور دسته جمعی سگ های ولگرد
 در جاده آتشگاه کرج

رییس پلیس راهور البرز تاکید کرد :

تشدید برخورد با حرکات خطرساز رانندگی 
در البرز

مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری البرز حضور دسته جمعی سگ های ولگرد در منطقه ای 
کوهستانی در جاده آتشگاه کرج را تکذیب کرد.

جمعی  دسته  حضور  زمینه  در  مجازی  فضای  در  یافته  انتشار  اخبار  خصوص  در  میرزایی  حمید 
سگ های ولگرد در جاده آتشگاه و برغان افزود: انتشار اخبار و فیلم خلاف واقع در فضای مجازی 

،نادرست ، غیرواقع و مربوط به کرج و استان البرز نیست.
وی بیان کرد: ساماندهی سگ های بلاصاحب هم دغدغه خانواده ها و هم گروه های حامی حیوانات و 
دستگاههای مسوول است که با بررسی های میدانی مداوم و گزارش های دریافتی از سوی بخشدار 
چندار شهرستان ساوجبلاغ و بخشدار مرکزی شهرستان کرج ادعاهای اعلامی منتشر شده در این 
فیلم تکذیب می شود.در فضای مجازی فیلمی از حضور دسته جمعی سگهای ولگرد پخش شد که 
منتشرکنندگان این فیلم مدعی شده اند دهها سگ ولگرد در یکی از مناطق کوهستانی مشرف به 

شهر کرج تجمع کرده اند که باعث نگرانی های بسیاری برای مردم و شهروندان کرجی شده است.

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز از اجرای طرح تشدید برخورد با رانندگان متخلفی خبر 
داد که اقدام به ایجاد آلودگی صوتی و دور دور شبانه در برخی معابر شهری می کنند.

سرهنگ حمداله رحمتی پور از اجرای طرح تشدید برخورد با رانندگان متخلف که اقدام به ایجاد 
این طرح شب  آلودگی صوتی و دور دور شبانه در برخی معابر شهری می کنند، خبر داد و گفت: 
گذشته با همکاری عوامل انتظامی به ویژه در مناطق عظیمیه و بلوار چهار باندی مهرشهر اجرا شد.
وی افزود: طی این مدت ۹۶ دستگاه وسیله نقلیه متخلف که اقدام به دور دور و ایجاد آلودگی صوتی 
در مناطق مختلف کرج می کردند، توقیف شدند. تخلفات صورت گرفته شامل ایجاد آلودگی صوتی، 

انجام حرکات پرخطر و رانندگی بدون گواهینامه بودند که پلیس با آنها برخورد کرد.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز به رانندگان متخلفی که با ارتکاب تخلفات رانندگی 
موجب سلب آسایش شهروندان می شوند هشدار داد و بیان کرد: علاوه بر اعمال قانون و ثبت نمرات 

منفی برای سوابق گواهینامه، وسیله نقلیه آنان نیز توقیف خواهد شد.
سرهنگ رحمتی پور آرامش و آسایش مردم را اولویت اصلی پلیس دانست و با اشاره به استمرار 
اجرای این طرح ها در معابر شهری خاطرنشان کرد: طرح برخورد با چنین تخلفاتی تا حصول اهداف 

پیش بینی شده پلیس که ایجاد نظم ترافیکی و حفظ آرامش مردم است ادامه دارد.
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دوشنبه
۱۱ دی ۱۴02  میهنآ ن00مار

اروزنامه

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: 
اوراسیایی  کشورهای  به  ورود  دروازه  شرقی  آذربایجان 

است.
محمدجعفر عظمائی با اعلام این خبر افزود: امضای تفاهم 
نامه همکاری تجاری کشورمان با کشورهای عضو اوراسیا 

افزایش قابل توجه رقم صادرات غیرنفتی به این منطقه را 
در پی خواهد داشت.

به  ورود  دروازه  شرقی  آذربایجان  که  این  بیان  با  وی 
در  تجاری  بازارهای  گفت:  است،  اوراسیایی  کشورهای 
خارجی  تجارت  برای  بزرگی  مزیت  اوراسیایی  کشورهای 

استان است که باید از این فرصت ها به نحو احسن استفاده 
شرقی  آذربایجان  تجارت  و  معدن  کل صنعت،  شود.مدیر 
اقدامات  تجاری  مراودات  افزایش  منظور  به  کرد:  تاکید 
با  را  تجارت  از گذشته  بیش  تا  است  انجام  در حال  لازم 

کشورهای اوراسیایی افزایش دهیم.
آذربایجان  از  کالا  قلم   ۸۱۲ امسال  داد:  ادامه  عظمائی 
که  در صورتی  شد  صادر  اوراسیایی  کشورهای  به  شرقی 

سال گذشته این آمار ۷۳۸ قلم کالا بود.
به  ترتیب  به  اوراسیا  به  استان  از  صادرات  افزود:  وی 
کشورهای روسیه با رشد ۲۰۴ درصدی، ارمنستان با رشد 

۳۱ درصدی و قزاقستان با رشد ۶ درصدی همراه بود.
عظمایی با بیان این که ارمنستان به دلیل وجود مرز زمینی 
با استان آذربایجان شرقی یکی از مقاصد اصلی صادرات به 
شمار می رود، اظهار کرد: علاوه بر مزیت وجود مرز زمینی 
با ارمنستان، ورود جدی به بازارهای روسیه از این طریق 

موجب رشد چشمگیر صادرات در سال آینده خواهد شد.
صنعت،  نفتی،  پایه  و  پتروشیمی  محصولات  گفت:  وی 
فرش و صنایع دستی، کشاورزی و معدن و صنایع معدنی از 
جمله گروه های کالایی مبادله شده در تجارت با کشورهای 

اوراسیایی است.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی:

آذربایجان شرقی دروازه ورود به کشورهای 
اوراسیایی است

فرماندار خوی :

مخازن نفتی از خوی خارج می شوند

رئیس اداره واگذاری اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی :

واگذاری بیش از ۲ هزار قطعه زمین برای 
طرح های مسکونی در آذربایجان غربی

فرماندار خوی گفت: با توجه به توسعه شهری خوی، انتقال مخازن نفتی به حاشیه شهر و حصارکشی 
نیروگاه سیکل ترکیبی برق براساس مطالعات پدافند غیرعامل باید در دستور کار باشد.

به گزارش خبرگزاری فارس از ارومیه، کریم علی نژاد فرماندار خوی اظهار داشت: پدافند غیرعامل 
جز ضروریات هر نهاد و سازمانی در راستای افزایش بازدارندگی، کاهش آسیب پذیری، ارتقا پایداری 

و تسهیل مدیریت بحران می باشد.
وی افزود: تخصیص اعتبارات جهت تقویت پدافند غیر عامل از سوی ادارات کل از الزامات است.

علی نژاد گفت: ساماندهی تخصصی بافت شهری برمبنای الزامات پدافند غیر عامل صورت گرفته و 
مورد بازبینی و مطالعه مستمر قرار می گیرد. 

نفتی به حاشیه شهر و حصارکشی  انتقال مخازن  با توجه به توسعه شهری خوی،  ادامه داد:  وی 
نیروگاه سیکل ترکیبی برق بر اساس مطالعه پدافند غیرعامل باید در دستور کار باشد.

فرماندار خوی اظهار کرد: فعالیت های مهم دانشگاهی باید پیوست پدافند غیرعامل داشته باشد و 
تدریس فنون پدافندی در مراکز علمی از جمله دانشگاه ها میتواند در ارتقا علم پدافندی موثر واقع 
شود.وی اضافه کرد: اقدامات پیشگیرانه آنفولانزای فوق حاد پرندگان در خوی برمبنای پدافند غیر 
عامل ضروری است.کرمی علی نژاد عنوان داشت: ایجاد پایگاه پدافند غیرعامل و امداد و نجات در 
ورودی شهرستان میتواند در مواقع بحرانی خدمات رسانی به جا ومناسب را حتی به صورت قطبی 

برای شهرستان های همجوار داشته باشد.

رئیس اداره واگذاری اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت: ۲ هزار و ۳۰۰ قطعه زمین برای 
طرح های مسکونی طی امسال در استان به متقاضیان واگذار شده است.

به گزارش خبرگزاری فارس از ارومیه، ساینا رضایی رئیس اداره واگذاری اداره کل راه و شهرسازی 
آذربایجان غربی اظهار داشت: ۲ هزار و ۳۰۰ قطعه زمین برای طرح های مسکونی طی امسال در 

استان به متقاضیان واگذار شده است.
وی افزود: این اراضی برای ساخت و احداث هفت هزار و ۷۷۷ واحد مسکونی در راستای اجرای 

سیاست های نهضت ملی مسکن به متقاضیان واگذار شده است.
با هدف  و  برای طرح های نهضت ملی مسکن  واگذار شده مسکونی  اراضی  رضایی تصریح کرد: 
توسعه طرح های مسکن بوده است.رئیس اداره واگذاری اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی 
گفت: همچنین ۲۳ قطعه زمین با ۳۵ هکتار مساحت برای طرح های غیرمسکونی واگذار شده است.

اندازی طرح های تولیدی، ورزشی،  وی بیان کرد: اراضی واگذار شده غیر مسکونی نیز برای راه 
آموزشی و صنعتی بوده است. ساینا رضایی ادامه داد: این اراضی در تمام ۱۷ شهر آذربایجان غربی 
قالب  در  زمین  قطعه  است.وی گفت: همچنین ۱۱۵  واگذار شده  متقاضیان  درخواست  براساس  و 

واگذاری اراضی تصرفی در چارچوب ضوابط قانونی به متقاضیان واگذار شده است.

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی :

دریاچه ارومیه لیتیوم ندارد

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی :

مطالعات جامع رودخانه ارس در
 آذربایجان شرقی انجام می شود

دریاچه  در  لیتیوم  وجود  موضوع  غربی گفت:  آذربایجان  زیست  مدیرکل حفاظت محیط 
ارومیه به طور کل مطرح نیست و همه موارد ذکر شده توسط برخی افراد، شایعه و بی 

پایه و اساس است.
افزود: در شهریور سال گذشته، سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان  سعید شهند 
غربی در نامه ای به صراحت اعلام کرده که تاکنون هیچ گزارش مستندی در خصوص 

وجود لیتیوم در دریاچه ارومیه ارائه نشده است.
امر که این اظهار نظر رسمی سازمان صنعت، معدن و  این  با توجه به  وی اضافه کرد: 
تجارت آذربایجان غربی در سال گذشته بوده، موارد ذکر شده برخی افراد در رسانه های 

مختلف در خصوص وجود لیتیوم کاملا بی اساس است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان غربی ادامه داد: در حال حاضر نمک خشک تنها 
ماده معدنی است که از بستر دریاچه ارومیه و با هدف تامین نیازهای صنایعی که ماده 
اولیه آن نمک است با مجوز سازمان صمت استان و نظارت سازمان حفاظت محیط زیست 
برداشت می شود. شهند اظهار کرد: کارشناسان سازمان حفاظت محیط زیست و سازمان 
صنعت، معدن و تجارت در بازدیدها و بررسی های تخصصی و میدانی مناطق خاصی را 
برای این امر تعیین کرده اند که برداشت ها در این نقاط و با رعایت ضوابط زیست محیطی 

انجام می شود.
وی گفت: حداکثر محدوده ای که در اختیار برداشت کنندگان صنعتی قرار می گیرد، ۲۰ 

هکتار و حداکثر عمق برداشت ۴۰ سانتی متر است.

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی گفت: لازم است مطالعات جامع 
قدم های  و  انجام  رودخانه  این  سیاسی  و  محیطی  زیست  بررسی مشکلات  ارس جهت 

موثرتری جهت رفع آنها برداشته شود.
حیدر فتح زاده در جلسه بررسی مشکلات و چالش های پیش روی رودخانه ارس اظهار کرد: 
استان ما از طریق شهرستان های خداآفرین و جلفا ۲۳۵ کیلومتر و اردبیل ۲۳۰ کیلومتر مرز 

مشترک با کشورهای آذربایجان، ارمنستان و نخجوان دارد.
در  نفر  هزار  افزود: حدود ۳۲۰  قیزقلعه سی  و  خداآفرین  وجود سدهای  به  اشاره  با  وی 
مسیر و حاشیه رودخانه ارس درگیر بوده و تعداد ۲۱۱ روستا در نوار مرزی مستقر هستند 
نظر  در  رودخانه  حاشیه  ساماندهی  و  سدها  تکمیل  جهت  را  لازم  اعتبارات  سازمان  و 
از  یادآور شد: ارس پرآب ترین رودخانه دائمی محسوب می شود که  گرفته است.فتح زاده 
طریق آذربایجان شرقی به دریای خزر می ریزد.سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
آذربایجان شرقی ابراز داشت: قبلًا مطالعاتی توسط شرکت آب منطقه ای، علوم پزشکی 
و سایر دستگاه های مرتبط در ارتباط با رودخانه ارس انجام گرفته اما به نظر می رسد این 
ریزی  برنامه  نیاز جهت  مورد  اطلاعات  درصد   ۵۰ توانسته  تنها  و  نبوده  کافی  مطالعات 
با  ساخت:  خاطرنشان  حال  عین  در  وی  دهد.  پوشش  را  مقتضی  سیاستگذاری های  و 
دانشگاه های مختلف مذاکره کرده ایم تا مرکز ارس شناسی را دایر کنند و بنده پیشنهاد 

می کنم انجام مطالعات جامع ارس به دانشگاه تبریز واگذار شود.

سرپرست شهرداری سردشت :

۲۵۰ هکتار از شهر سردشت، بافت فرسوده است
سرپرست شهرداری سردشت گفت: ۲۵۰ هکتار از مساحت این 
شهر محدوده بافت فرسوده، سکونتگاه غیررسمی و بافت تاریخی 

قابل احیا است.
بافت  مصوب  مطالعات  اساس  بر  کرد:  اظهار  پناهی  ارسلان 
 ۷۰ بر  بالغ  مساحتی  شهر  این  هکتار   ۳۶۰ مجموع  از  فرسوده 
درصد شامل بافت فرسوده بوده که با توجه به این ارقام، نیازمند 

نگاه ویژه به حوزه بازآفرینی شهری هستیم.
وی اضافه کرد: برنامه چهار ساله بازآفرینی شهری برای نوسازی 

واحدهای مسکونی در بافت های فرسوده درسردشت تدوین شده 
اکنون نوسازی ۲ هزار و ۹۴ واحد در همین محدوده در  و هم 

دست اقدام است.
تشویقی  بسته های  طرح  افزود:  سردشت  شهرداری  سرپرست 
درصد   ۱۸ نرخ  با  ریال  میلیارد  پنج  تسهیلات  اعطای  شامل 
برای هر واحد، تراکم اضافی، ۱۲۰ متر تصویب برای حد نصاب 
تفکیکی، تصویب ۱۵ متر برای پارکینگ و تخفیفات برای صدور 
پروانه و نقشه نظام مهندسی اجرا در محلات بافت فرسوده هدف 

و  استان رسیده  ماده ۵  به تصویب کمیسیون  بازآفرینی شهری 
اعمال تخفیفات و تسهیلات این بخش به متقاضیان به مرحله 

اجرایی وارد شده است.
پناهی افزود: جهت رفع مشکلات نیازمند تبادل نظر، همفکری 
راستای  در  ستاد  عضو  دستگاه های  تمامی  و  است  همراهی  و 
توانمندسازی و بازآفرینی پایدار مناطق شهری موظف به اعلام 
برنامه ها و اقدامات خود به صورت ماهانه به دبیرخانه ستاد باز 

آفرینی شهری واقع در شهرداری هستند.

 معاون امنیتی و انتظامی استاندار آذربایجان شرقی :

مراکز اسناد و کتابخانه ملی حافظه
 تاریخی و هویتی کشور هستند

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی: 

مطالعات جامع رودخانه ارس در 
آذربایجان شرقی انجام می شود

و  اسناد  مراکز  مجموعه  گفت:  شرقی  آذربایجان  استاندار  انتظامی  و  امنیتی  معاون   
کتابخانه ملی، حافظه تاریخی و هویتی کشور محسوب می شود و از اسناد موجود در 

آن ها می توان برای اثبات هویت و تمدن خود استفاده کرد.
جعفر رزمی در مراسم معارفه سرپرست مرکز اسناد و کتابخانه ملی شمالغرب در تبریز 
افزود: کشورهایی که تاریخ زیاد طولانی در دنیا ندارند، به دنبال تاریخ سازی برای خود 
هستند و تلاش می کنند هویت های جعلی برای خود بسازند و در این روند با مصادره 
مشاهیر ملی کشورهای مختلف و مطرح کردن آن ها در مجامع بین المللی، نشان دهند 

که ملت های باسابقه هستند.
وی اظهار کرد: ادعای کشورهای مختلف نسبت به سرزمین های دیگر در راستای تاریخ 

سازی بوده و با اسناد تاریخی می توان ادعای کذب این کشورها را ثابت کرد.
ادعای مالکیت جزایی  به  با اشاره  آذربایجان شرقی  استاندار  انتظامی  امنیتی و  معاون 
سه گانه جمهوری اسلامی از سوی امارات متحده عربی، گفت: شواهد و اسناد تاریخی 
متعددی وجود دارد که گویای سابقه تمدنی و اصالت این جزایر و مالکیت کشور ما بر 
این جزایر و ادعای کذب این کشور است.رزمی، با بیان اینکه تبریز دارای سابقه تاریخی 
زیادی است، ادامه داد: اگر بتوان اسناد موجود این شهر را در اختیار جوانان قرار داد، آنان 
با هویت تاریخی خود مطلع و آشنا خواهند شد.وی با تاکید بر اینکه عمده تلاش تمدن 
غرب، فاصله انداختن بین هویت ملت ها با نسل فعلی است، یادآور شد: در تمدن غرب 
به زمان حال بیشتر توجه می کنند ولی در آیات و روایت های قرآنی ما بر عبرت گیری 
از گذشته تاکید شده است.معاون امنیتی و انتظامی استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به 
پیشرفت های کنونی در زمینه فناوری و تکنولوژی، گفت: این فناوری های پیشرفته، 
امکان جمع آوری داده های بیشتری را برای ثبت و ضبط اسناد تاریخی فراهم کرده 
است و باید از آن ها در این زمینه استفاده کرد.رزمی، با اشاره به اهمیت حفظ تاریخ 
شفاهی، ادامه داد: باید در این زمینه نیز تلاش بیشتری شود و از این حوزه غافل نماند 

زیرا این تاریخ شفاهی در مقاطع تخصصی قابل استفاده است.

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی تاکید کرد: لازم است 
مطالعات جامع ارس جهت بررسی مشکلات زیست محیطی، اجتماعی و سیاسی 

این رودخانه انجام و قدم های موثرتری جهت رفع آن ها برداشته شود.
دکتر حیدر فتح زاده در جلسه بررسی مشکلات و چالش های پیش روی رودخانه 
ارس اظهار کرد: استان ما از طریق شهرستان های خداآفرین و جلفا ۲۳۵ کیلومتر 
و اردبیل ۲۳۰ کیلومتر مرز مشترک با کشورهای آذربایجان، ارمنستان و نخجوان 

دارد.
وی با اشاره به وجود سدهای خداآفرین و قیزقلعه سی افزود: حدود ۳۲۰ هزار نفر 
در مسیر و حاشیه رودخانه ارس درگیر بوده و تعداد ۲۱۱ روستا در نوار مرزی مستقر 
هستند و سازمان اعتبارات لازم را جهت تکمیل سدها و ساماندهی حاشیه رودخانه 

در نظر گرفته است.
وی خاطرنشان کرد: ارس پرآب ترین رودخانه دائمی محسوب می شود که از طریق 

آذربایجان شرقی به دریای خزر می ریزد.
قبلا  کرد:  مطرح  شرقی  آذربایجان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  سرپرست 
مطالعاتی توسط شرکت آب منطقه ای، علوم پزشکی و سایر دستگاه های مرتبط در 
ارتباط با رودخانه ارس انجام گرفته اما به نظر می رسد این مطالعات کافی نبوده و 
تنها توانسته ۵۰ درصد اطلاعات مورد نیاز جهت برنامه ریزی و سیاستگذاری های 

مقتضی را پوشش دهد.
وی یادآوری کرد: با دانشگاه های مختلف مذاکره کرده ایم تا مرکز ارس شناسی 
را دایر کنند و بنده پیشنهاد می کنم انجام مطالعات جامع ارس به دانشگاه تبریز 
واگذار شود.به گزارش ایسنا، به نقل از روابط عمومی سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
آذربایجان شرقی، در این جلسه که با حضور روسای دانشگاه های مختلف برگزار 
شد، حضار نظرات خود را در ارتباط با ضرورت و چگونگی انجام مطالعات رودخانه 

ارس ارائه کردند.
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اروزنامه

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین درخصوص ادعای تغییر 
کاربری برخی زمین ها در تاکستان که چندی پیش مطرح شده بود، 
گفت: هیچ تغییر کاربری غیراصولی و غیرقانونی صورت نگرفته و این 
فرآیند طبق قانون و برای حل مشکلات مسکن مردم، اجرای طرح 

جوانی جمعیت و نهضت ملی دنبال خواهد شد.
در  زمین ها  برخی  کاربری  تغییر  ادعای  درخصوص  رجحانی  مهدی 
از  بار  بود، اظهار کرد: چندین  تاکستان که چندی پیش مطرح شده 
با  مرتبط  مستندات  که  کردم  درخواست  بود  کرده  ادعا  که  مسئولی 
با  ادعا  این  بودن  کذب  اما  کند  منتشر  را  مذکور  کاربری های  تغییر 

منتشر نکردن اسناد برای اثبات ماجرا روشن شد.
محسوب  تخلف  هم  کاربری  تغییر  صرف  اینکه  به  اشاره  با  وی   
نمی شود، ادامه داد: ابتدا باید مستندات مشخص کند که تغییر کاربری 
باید مشخص شود  تغییر کاربری  یا نه سپس رویکرد  صورت گرفته 
یا غیراصولی و  بوده است  آیا اصولی  داده  تغییر کاربری رخ  اگر  که 

غیرقانونی.
این مسئول با بیان این که دستور دولت برای حل مشکل مسکن، تولید 
تاکستان طی دوسال گذشته  در  افزود:  است،  کاربری  تغییر  و  زمین 
همواره معضل زمین داشتیم. مشکل ما توافق بر سر یک قطعه زمین 
۲۲۴ هکتاری در شمال شرقی تاکستان بود که بخشی متعلق به خرده 
مالک ها و بخشی متعلق به عمده مالک های شناخته شده است.وی 
با عنوان این موضوع که عمده مالک ها حاضر به یک توافق معقول و 
عرفی نمی شدند، گفت: برای توافق با خرده مالک ها به نصب بنر در 
سطح شهر اقدام شد که عمده مالک ها از طریق شورای شهر اعمال 
قدرت کردند و بنرها را هم از سطح شهر جمع کردند چراکه درصدهای 
بالای ۵۰ درصد از دولت می خواستند که قانونی نبود و منجر به یک 
کرد:  عنوان  شد.رجحانی  نیز  استان  برنامه ریزی  شورای  در  مشاجره 
که عمده   چرا  بود  افتاده   اتفاق  زمین  احتکار  عملًا یک  تاکستان  در 
نشدن  تأمین  برای  هم  نبودند  قانونی  توافق  به  حاضر  هم  مالک ها 
زمین از مسیرهای دیگر اقدام به کارشکنی کردند، به این صورت که 

یک عده افراد خاص با اطلاعات رانتی روی موقعیت توسعه ای شهر 
بالادستی  توافق های  دنبال  به  حالا  و  کردند  تملک  زمین  تاکستان، 
استانداری  عمومی  روابط  اعلام  بر  هستند.بنا  دولت  با  غیرمنطقی  و 
تأکید  شهرک سازی  ترویج  برای  دولت  دستور  شرح  با  وی  قزوین، 
کرد: با حضور مشاور، مطالعات گسترده ای صورت گرفت که گزارش 
امکان سنجی شهرک سازی در جلسه ارائه شد و بر اساس رأی گیری 
به تصویب رسید.معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین با تأکید 
بر انجام شدن یک حرکت فنی و اصولی که نقطه قوت دولت بوده، 
تصریح کرد: ۹ شرط در صورت جلسه این امکان سنجی آورده شده، که 
عبارت است از: تعیین کلیه زیرساخت های زیربنایی و روبنایی از محل 
اراضی، مطرح شدن در شورای برنامه ریزی پس از سیر روال تبصره 

یک ماده یک، به منظور طرح در شورای عالی شهرسازی معماری، 
به  مربوط  رعایت ضوابط  و جمعیتی،  ترافیکی  مطالعات  انجام شدن 
محیط زیست، انجام شدن مطالعات حمل و نقل و دسترسی و ورود 
غیرعامل،  پدافند  مطالعات  و  اقتصادی  مطالعات  بر  تأکید  خروج،  و 
تأکید بر سیر روال مطابق با دستورالعمل ترویج شهرک سازی و انجام 
مطالعات تفصیلی پس از سیر روال شورای عالی.رجحانی در پایان پس 
از توضیح شروط نه گانه صورت جلسه مصوب، شهرک سازی را برای 
مقابله با احتکار زمین توسط عده ای سرشناس لازم دانست و گفت: 
هیچ تغییر کاربری غیراصولی و غیرقانونی صورت نگرفته و این فرآیند 
طبق قانون و برای حل مشکلات مسکن مردم، اجرای طرح جوانی 

جمعیت و نهضت ملی دنبال خواهد شد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین :

شهرک سازی  برای مقابله با احتکار زمین 
توسط عده ای سرشناس لازم است

 مدیرکل اقتصاد و دارایی قزوین :

هزینه کرد شهرداری های قزوین به نظارت 
بیشتری نیاز دارد

رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماری های غیر واگیر قزوین :

۴۵.۵ درصد مردم قزوین در طرح غربالگری
 و فشار خون شرکت کردند

 مدیرکل اقتصاد و دارایی قزوین گفت: هزینه کرد شهرداری های این استان باید با هدف 
حرکت به سمت تقویت زیرساخت ها بیش از پیش نظارت شود.

امیر خلیلی خواه در مراسم تکریم و معارفه سرپرست اداره کل امور مالیاتی قزوین با بیان این 
مطلب افزود: منابع ارزش افزوده که در اختیار شهرداری ها قرار می گیرد، باید نظارت شود تا 

در جای درست مصرف شود.
وی اضافه کرد: این منابع به جای صرف در هزینه های جاری باید در زیرساخت ها هزینه شود 

و به عمران و آبادانی بیشتر روستاها و شهرها بیانجامد.
خلیلی خواه با بیان اینکه ۲۱ هزار میلیارد ریال منابع ارزش افزوده در اختیار شهرداری ها قرار 
دارد، اظهار کرد: ۵۰ درصد جمعیت استان در مرکز بوده و شهرهای اقماری ما درآمد چندانی 

ندارند که این منابع برای آنها بسیار کمک کننده است.
این مسوول بیان کرد: وصول مالیات یک هنر است، یعنی پول را از دست مردم بگیریم و 
تا رضایت جامعه  اصول همراه شود  با  باید  به عبارت دیگر وصول  نکنیم،  ایجاد  نارضایتی 

فراهم گردد.
مدیرکل اقتصاد و دارایی قزوین از عملکرد بدنه اجرایی امور مالیاتی استان به خوبی یاد کرد 

و کارهایی مثل راه اندازی رادیو مالیات را یک اقدام برجسته ارزیابی نمود.
وی خاطرنشان کرد: ما از گذشته به دنبال این بودیم از اقتصاد تک محصولی نفت رهایی پیدا 
کرده و به سمت درآمدهای مالیاتی کام برداریم، ارتباط امور مالیاتی با دانشگاه برای تبیین 

درآمدهای کشور باید تداوم پیدا کند.

رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماری های غیر واگیر قزوین گفت: ۴۵.۵ درصد از مردم 
استان، شامل ۴۷۳ هزار و ۸۶۳ شهروند در طرح سراسری غربالگری دیابت و فشار خون 

شرکت کردند.
نسرین تنکابنی ضمن اشاره به اجرای این طرح سراسری در سطح کشور، خاطرنشان کرد: 
هدف از انجام طرح غربالگری، شناسایی افراد مبتلا به دیابت و فشار خون و آگاه سازی 

مردم از این بیماری ها و عوامل خطرزای آن است.
وی با اشاره به شناسایی جدید ۲ هزار و ۲۰ بیمار فشار خون و یک هزار و ۹۵ بیمار دیابتی 
در این طرح، خاطرنشان کرد: هفت هزار و ۶۳۰ مورد مشکوک به فشار خون و سه هزار 
و ۹۶۷ مورد مشکوک به دیابت نیز شناشایی شدند که برای انجام آزمایش های بیشتر به 

پزشکان متخصص معرفی شدند.
تنکابنی از شناسایی بیش از ۱۳۰ هزار فرد در معرض بیماری دیابت یا فشار خون در استان 
خبر داد و تصریح کرد: افرادی که دچار پیش فشار خون و پیش دیابت می شوند بایستی 
نسبت به دیگران مراقبت های بیشتری را انجام دهند و با تغییر سبک زندگی و نوع تغذیه 

از ابتلا خود به این بیماری جلوگیری کنند.
وی با بیان اینکه استقبال مردان از این طرح بیش از زنان بوده، یادآور شد: اجرای طرح 
غربالگری دیابت و فشار خون در هر شهرستان و روستای استان قزوین که دارای مرکز 

بهداشت است، به انجام می رسد.

رییس شورای شهرستان ابهر :

بهسازی راه ها پیش نیاز حمایت از تولید است
جمله  از  راه ها  بهسازی  به  ابهر  رییس شورای شهرستان 
راه ها  گفت:بهسازی  و  کرد  تأکید  قیدار  به  ابهر  محور 

پیش نیاز حمایت از تولید است.   
سید امین حسینی در ارتباط با درخواست ها از رییس جمهور 
در آستانه سفر به استان زنجان اظهار کرد: محور ابهر به 
قیدار یکی از جاده هایی است که سالانه تصادفات جرحی 
همواره  مسئولان  و  می دهد  رخ  آن  در  زیادی  فوتی  و 
به  تاکنون  اما  دادند  برای بهسازی آن  فراوانی  وعده های 

طور کامل عملی نشده است.
در  صائین قلعه  و  هیدج  استخر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شده  ناقص  افتتاح  بار  دو  و  کلنگ زنی  گذشته  سال های 
اقداماتی  نیز  ابهر  ورزشگاه  برای ساخت  کرد:  ابراز  است، 
قبل  دولت  گردن  به  را  نواقص  دولت  هر  و  شده  انجام 

می اندازد.
رییس شورای شهرستان ابهر به مراجعات مردم برای امور 
بهداشتی و درمانی به مرکز استان و بعُد مسافت اشاره کرد 
و گفت: هر شهر این شهرستان حدود ۱۶ هزار تا ۱۷ هزار 
بهداشت  مرکز  حد  در  آن  درمانگاه های  اما  دارد  جمعیت 
زیادی  زحمات  دیالیز  برای  هیدج  مردم  و  است  روستایی 

را متحمل می شوند.
وی در مورد تأمین زمین برای ساخت مسکن ملی تصریح 
کرد: در این خصوص تفام نامه ای بین شهرداری هیدج و 
اداره راه و شهرسازی منعقد اما از تعهدات کاسته شده است 
و در حوزه راه نیز ورودی صائین قلعه نیاز به بهسازی دارد. 
حسینی با اشاره به اینکه شهر هیدج برند تولید کفش در 
استان است، عنوان کرد: در سال رشد تولید باید حمایت 

بیشتری از این تولیدکنندگان شود و بهسازی راه ها برای 
انتقال محصولات تولیدکنندگان مورد توجه قرار گیرد.

از  نزدیکی  فاصله  در  کارخانه ها  برخی  اینکه  بیان  با  وی 
آب بر  کرد:  خاطرنشان  دارد،  قرار  مسکونی  ساختمان های 
بودن و یا میزان آلایندگی این کارخانه برای مردم شبهه 
صورت  لازم  شفاف سازی  خصوص  این  در  باید  که  دارد 

گیرد. 
کارآمد  شهری  مدیریت  ابهر  شهرستان  شورای  رییس 
از  یکی  را  نصب ها  و  عزل  در  دخالت  از  جلوگیری  و 
و  عزل  در  دخالت  افزود:  و  برشمرد  مردم  دغدغه های 
جای  به  باید  و  می شود  مردم  بی اعتمادی  سبب  نصب ها 
تصویرسازی اقدامات انجام شده را مستندسازی کرد و به 

اطلاع مردم رساند.

معاون سازمان امور مالیاتی:

 :۵۰ درصد منابع مالی دولت در قانون بودجه سال 

آینده بر پایه مالیات است
معاون توسعه مدیریت و منابع سازمانی امور مالیاتی کشور گفت: بیش از ۵۰ درصد منابع 

مالی دولت در قانون بودجه سال ۱۴۰۳ برپایه درآمدهای مالیاتی بنا نهاده شده است.
حسین فردوسی در آیین تکریم و معارفه سرپرست اداره کل امور مالیاتی قزوین با بیان این 
مطلب افزود: سهم منابع دولتی از محل درآمدهای مالیاتی ۴۰ درصد بود که افزایش آن در 

سال آینده نشان دهنده فاصله گرفتن از اقتصاد تک محصولی است.
وی تاکید کرد: برای وصول مالیات باید به مودیان احترام ویژه قایل شد و برای تکریم آنان 

باید با تسهیل و مکانیزه کردن امور از مراجعه حضوری مودیان کاست.
فردوسی ادامه داد: خرید یا بازسازی ساختمان های ادارات امور مالیاتی استان ها در دستور 

کار قرار دارد و لازم است این روند در شهرستان ها نیز دنبال شود.
این مسوول در باره سامانه مودیان نیز اظهار کرد: مدیران استان ها در این زمینه مطالعه 
بیشتری داشته باشند، به طور قطع استقرار سامانه مودیان یک تغییر الگویی از حالت سنتی 
به هوشمند و شفاف است و با این سامانه فرارهای مالیاتی کاهش خواهد یافت  و پنهان 

کاری ها نیز از بین می رود.
فردوسی خاطرنشان کرد: مالیات بر ارزش افزوده سالانه رقم  بزرگی را برای آبادانی شهرها 
به کجا  پول هایشان  از مردم جای پرسش است که  برای خیلی  قرار می دهد،  اختیار  در 
می رود، لازم است در این زمینه اطلاع رسانی و آگاهی سازی لازم انجام شود. سید محسن 
خوانساریان، دادستان انتظامی مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور نیز در این نشست گفت: 
توصیه من به مدیران امور مالیاتی این است که تا می توانید حرف مودی را بشنوید و به 
اتحاد  و  وفاق  توصیه می کنم همدلی،  اضافه کرد؛  کنید.وی  توجه  آن ها  اعتراضی  لوایح 

سرلوحه کار قرار گیرد، به هرحال مالیات ستانی در شرایط کنونی سخت و دشوار است.
خوانساریان تصریح کرد: افزایش سهم درآمدهای مالیاتی و مرحله گذار از مالیات ستانی 

سنتی به هوشمند، شرایط سختی را پیش روی ما گذاشته است.
این مسوول تاکید کرد: در فرآیند مختلف رسیدگی و تعیین و تشخیص مالیات، اصل همان 

اظهار مودی و اسناد و مدارک ارایه شده است.
باید  همکاران  توانمندی  و  دانشگاه  با  هم افزایی  مقوله  و  سازمانی  آموزش  افزود:  وی 
دادرسی  با مدیریت  نیز لازم است که  مالیاتی  اختلاف  باشد، هیات های حل  اولویت  در 

همکاری و تعامل بیشتری داشته باشند.

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/۴3/۰۲/ف

آگهي تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۱9۶/م ع/۱۴۰۲(

شناسه آگهی : ۱۶3۱0۷۷

شرکت آب و فاضلاب استان البرز درنظر دارد اجرای عمليات حفاری, لوله گذاری , آزمايش پمپاژ و فونداسيون يک حلقه چاه عميق به 
روش ضربه ای در روستای جارو – شهرستان اشتهارد را از محل اعتبارات طرحهاي عمراني و از طريق مناقصه عمومي به پيمانکار واجد 

شرايط و داراي حداقل رتبه 5 در رشته کاوشهای زمينی واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکتها از طريق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000196  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضويت قبلي , مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهينامه امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه 

محقق سازند.
برآورد پروژه, مدت اجراي پروژه , نوع و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار : برآورد براساس فهارس بهاء ابنيه, تاسيسات برقی 
و چاه سال 1402, مبلغ 20,068,295,923 ريال و مدت اجراي کار 3 )سه( ماه و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 1,003,414,796 
ريال بصورت يکي از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت 50659/هـ مورخ 94/09/22 مي باشد.

مهلت تحويل اسناد مناقصه : مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDFتا ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1402/11/02, موظف به ارائه 
اصل تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار در پاکت لاک و مهر شده تا پايان وقت اداری همان روز  به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب 

استان البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات : ساعت 13 روز سه شنبه مورخ 1402/11/03 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/10/10 تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 
1402/10/16  از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 026-32117150  

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۴03
دوشنبه
۱۱ دی ۱۴02 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

با خواص برنج بیشتر آشنا شویم

برنج منبع عالی از ویتامین ها و مواد 
آهن،  نیاسین،کلسیم،  مانند  معدنی 
ریبوفلاوین و تیامین به شمار می رود.

برنج کامل پر از فیبر غیرمحلول است 
که از بدن در برابر رادیکال های آزاد و 
برنج حاوی سطح بالایی از مواد مغذی سلول های سرطانی محافظت می کند.

انتقال دهنده عصبی است که تا حدودی  
می کند. جلوگیری  آلزایمر  بروز  از 

از آنجا که برنج سرشار از کربوهیدرات 
منبع  عنوان  به  آن  از  توان  می  است 
کرد. استفاده  بدن  برای  مصرف برنج فقط به این دلیل که فاقد انرژی 

و سدیم  کلسترول  چربی های مضر، 
دارد. بدن  برای  زیادی  فواید  است 

قسمت سبوس برنج دارویی 
اسهال  درمان  برای  موثر 
می رود. شمار  به  خونی 

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: این تکلیف همه 
ما است که الزامات موجود در قانون حمایت حقوق مصرف کنندگان 

را عملیاتی کنیم.
اتحادیه  با اعضای هیأت مدیره  انصاری در نشست مشترک  محمد 
پوشاک مرکز استان البرز گفت: پوشاک از جمله اقلام مهم در سبد 
مصرفی خانوار به ویژه در فصل پایانی سال و ایام منتهی به آغاز سال 
نوی شمسی است، از این جهت کنترل قیمت کالاها در سطح تولید، 

توزیع و عرضه اهمیت بسیاری دارد.
وی با تاکید بر ضرورت همراهی و همکاری همه صنوف در کنترل 
قیمت کالاهای ضروری عنوان کرد: باید برای مدیریت تقاضا، تمرکز 
ویژه ای روی حجم تولیدات، تنوع اقلام به لحاظ کمی و کیفی و 

با شئون  الزامات اخلاقی در نوع تولیدات متناسب  همچنین رعایت 
اسلامی جامعه داشته باشیم تا همه اقشار در تأمین نیازهای ضروری 

خود در این حوزه با مضیقه مواجه نباشند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز مطرح کرد: ظرفیت های 
در  پوشاک  کارگاهی  و  صنفی  صنعتی،  تولیدات  لحاظ  به  مناسبی 
ارائه  با  آنها،  ساماندهی  ضمن  باید  که  دارد  وجود  البرز  استان 

مشوق های قانونی به توان تولیدی واحدها کمک کنیم.
کنترل  بر  استاندار  البرز،  بازار  تنظیم  اخیر  جلسه  در  افزود:  انصاری 
قیمت کالاهای ضروری در سطح عرضه تاکید کرد و این تکلیف همه 
ماست که با همکاری مناسب با تشکل های بخش خصوصی از جمله 
اتاق اصناف و اتحادیه های صنفی تحت پوشش، الزامات موجود در 

قانون حمایت حقوق مصرف کنندگان را عملیاتی کنیم.

بیش از هزار میلیارد تومان تسهیلات رونق تولید در 
البرز پرداخت شد

از عملیاتی شدن ۶۹  البرز  استان  مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
فقره تسهیلات به ارزش یک هزار و ۶۵ میلیارد تومان در این استان 

خبر داد.
 در هشتاد و هفتمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان 
با  کارگروه  این  درصد مصوبات  از ۹۰  بیش  عملیاتی شدن  از  البرز 
از  بالاتر  آمار  این  گفت:  و  داد  خبر  مسؤول  دستگاه های  همکاری 
متوسط کشوری است.وی با اشاره به طرح ۲۶۵ پرونده در ۸۷ جلسه 
این  در  اضافه کرد:  البرز  استان  تولید  موانع  رفع  و  کارگروه تسهیل 
جلسات ۲۸۷ مصوبه صادر شده که از این تعداد ۱۶۰ مصوبه مربوط 
است.مدیرکل  بوده  بانکی  مسائل  و  تسهیلات  مالی،  موضوعات  به 
صنعت، معدن و تجارت استان البرز از اختصاص بیش از ۵۵ درصد 
مصوبات به بخش بانکی و تأمین نقدینگی موردنیاز واحدها از محل 
به  داد و عنوان کرد: ۱۵ مصوبه مربوط  تولید خبر  تسهیلات رونق 
تأمین انرژی و آب و ۲۱ مصوبه مربوط به امور مالیاتی بوده است.
انصاری ادامه داد: ۱۸ مصوبه مربوط به تأمین اجتماعی و ۷۲ مصوبه 
گمرک،  زیست،  محیط  مانند  رسان  خدمات  دستگاه های  به  مربوط 
منابع طبیعی، شهرداری ها و ... بوده است. همچنین از ابتدای سال 
جاری تاکنون ۲۰۶ مصوبه پرداخت تسهیلات رونق تولید داشته ایم.

وی با اشاره به عملیاتی شدن ۶۹ فقره تسهیلات به ارزش یک هزار 
و ۶۵ میلیارد تومان و با بیان اینکه ۴۵ پرونده مراحل تکمیلی خود را 
طی می کنند، افزود: بر اساس گزارش ارائه شده از سوی بانک های 
عامل البرز ۳ هزار و ۵۲ فقره تسهیلات مستقیم به ارزش بیش از ۳۲ 
هزار و ۷۱۳ میلیارد تومان از محل منابع داخلی بانک ها به واحدهای 

صنفی و صنعتی متقاضی تأمین نقدینگی پرداخت شده است.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز:

حمایت جدی از حقوق مصرف کنندگان 
تکلیفی همگانی است

مدیر گروه بهبود تغذیه معاونت بهداشت دانشگاه  علوم پزشکی البرز :

طرح پایش میزان ید مصرفی در البرز اجرا شد

مدیر گروه بهبود تغذیه معاونت بهداشت دانشگاه  علوم پزشکی البرز اعلام کرد:  طرح 
پایش بررسی میزان ید مصرفی در گروه های سنی و اقشار مختلف مردم این استان 

انجام شد.
آموزان  دانش  از  نمونه  تعداد ۴۲۰  میدانی  بررسی  این طرح  در   : قاسمی گفت  فاطمه 
از  نمونه   ۵۰  ، باردار  مادران  از  نمونه   ۳۰۰ ابتدایی،  چهارم  و  ،سوم  دوم  های  کلاس 
خانوارها و۲۰ نمونه از کارگران چهار کارخانه و کارگاه تولید و بسته بندی نمک در سطح 
استان جمع آوری شد که این نمونه ها شده از جمعیت شهری و روستایی استان بودند.

وی یادآور شد: طرح پایش میزان ید مصرفی همزمان با سراسر کشور از دهم آذرماه 
سال جاری با هدف بررسی میزان ید درافتی آغاز و تا نهم دیماه جاری ادامه داشت.

با توجه به اهمیت پایش وضعیت دریافت ریزمغذی ید درجامعه، نمونه  افزود:  قاسمی 
نمک  تولید  های  کارخانه  کارگران  و  خانوارها  باردار،  مادران  آموزان،  دانش  از  گیری 

انجام شد.
بیان کرد: نمونه  البرز  مدیر گروه بهبود تغذیه معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
های جمع آوری شده برای ارزیابی میزان ید موجود به پژوهشکده غدد دانشگاه علوم 

پزشکی شهید بهشتی تهران ارسال شد.

سلامت

برای حفظ طولانی مدت وزن از مصرف گوشت 
اجتناب کنید

تحقیقات جدید شواهد بیشتری ارائه می دهد که مصرف سبزیجات، غلات کامل و محصولات لبنی 
کم چرب در دراز مدت مفید هستند.

»بینکای لیو«، نویسنده اصلی این مطالعه از بخش تغذیه دانشگاه هاروارد، گفت: »ما دریافتیم همه 
رژیم های کم کربوهیدرات در مورد مدیریت وزن در طولانی مدت یکسان نیستند.«

مطالعات  از  بخشی  که  را  سالم  بزرگسال   ۱۲۳۰۰۰ از  بیش  داده های  محققان  مطالعه،  این  در 
تحقیقاتی بزرگ بین سال های ۱۹۸۶ و ۲۰۱۸ بودند، تجزیه و تحلیل کردند.

شرکت کنندگان هر چهار سال یکبار رژیم غذایی و وزن خود را گزارش کردند و بر اساس پایبندی 
به پنج نوع رژیم کم کربوهیدرات امتیاز گرفتند. این رژیم ها شامل پروتئین های حیوانی، پروتئین های 
گیاهی و پروتئین هایی بودند که بر پروتئین های حیوانی، چربی های ناسالم و غلات فرآوری شده 

تاکید داشتند.
رژیم های کم کربوهیدرات سرشار از پروتئین، چربی و کربوهیدرات از منابع گیاهی سالم با افزایش 

کُندتر وزن در طولانی مدت مرتبط بودند.
شرکت کنندگانی که رژیم های غذایی کم کربوهیدرات یا حیوانی را دنبال می کردند، به طور میانگین 
اضافه وزن بیشتری نسبت به افرادی که یک برنامه غذایی سالم کم کربوهیدرات را دنبال می کردند، 

در طول زمان داشتند.
بودند،  یا چاق  داشته  وزن  اضافه  که  برای شرکت کنندگانی  ارتباط  این  که  داد  نشان  مطالعه  این 

جوان تر از ۵۵ سال بوده و / یا فعالیت بدنی کمتری داشتند، قوی تر بود.
به گفته دکتر لیو: »یافته های ما می تواند طرز فکر ما را در مورد رژیم های غذایی کم کربوهیدرات 
متحول کند و نشان دهد که ابتکارات بهداشت عمومی باید به ترویج الگوهای غذایی که بر غذاهای 

سالم مانند غلات کامل، میوه ها، سبزیجات و محصولات لبنی کم چرب تاکید دارند ادامه دهند.«

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز:

تعداد موالید البرز نسبت به سال قبل
 رشد داشته است

نیازمند  جمعیت  جوانی  برنامه های  تحقق  گفت:  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
همکاری همه جانبه دستگاه ها و سازمان های مختلف است.

قالب  در  تخصصی  نشست   ۱۷۴  ، گذشته  ماه   ۲۰ طی  اینکه  بیان  با  صیادی  شهرام 
کمیته های بهداشت، درمان و مراقبت، علمی، فرهنگی، رسانه، پشتیبانی و هوشمندسازی، 
در  اظهار کرد: ۸۴۵  مصوبه  دانشگاه تشکیل شده،  در  و حقوقی  پایش  و  بیمه، رصد 

خصوص برنامه جوانی جمعیت در این بازه زمانی اجرا شده است.
کارمندان،  مختلف  گروه های  در  نفر  هزار   ۶۹ از  بیش  گذشته  سال  در  داد:  ادامه  وی 
دانشجویان، دانش آموزان  وعامه مردم در کلاس های آموزشی و توجیهی جوانی جمعیت 

شرکت و آموزش های لازم را دریافت کردند.
صیادی خاطر نشان کرد: دانشگاه علوم پزشکی البرز توانست در سال گذشته عنوان برتر 

در رویداد استانی جایزه ملی جمعیت را کسب کند . 
این مسئول توضیح داد: بر اساس آمار ثبت احوال در هشت ماهه اول سال  ۱۴۰۲، تعداد 

موالید استان در مقایسه با مدت مشابه در سال قبل، رشد داشته است.
دکتر صیادی  خاطر نشان کرد: مرکز درمان ناباروری سطح ۲ در بیمارستان کمالی و 
مرکز سطح ۳ در بیمارستان امام جعفر صادق )ع( هشتگرد با تعرفه دولتی راه اندازی 

شده است و سال گذشته اولین سه قلو در مرکز ناباروری بیمارستان کمالی متولد شد.

رئیس اتحادیه مرغ و تخم مرغ کرج:

قیمت مرغ رو به کاهش است
برای  اینکه  بیان  با  مرغ شهر کرج  تخم  و  ماهی  مرغ،  اتحادیه  رئیس 
بازار مشکلی وجود ندارد، گفت: افزایش تقاضای  نیاز  تامین مرغ مورد 
چند  اما  داد  افزایش  را  مرغ  تخم  و  مرغ  قیمت  یلدا   شب  در  مردم 
رو  قیمت ها  عرضه،  افزایش  و  تقاضا  کاهش  علت  به  که  است  روزی 

به کاهش است.
کاظم حاجی محمدی گفت: از لحاظ تامین مرغ، تخم مرغ و ماهی مورد 
نیاز مردم در بازار مشکلی وجود ندارد. هماهنگی، نظارت وبرنامه ریزی 
تولید مرغ وتخم مرغ در حیطه وظایف جهاد کشاورزی است. اما معمولا 
در این ایام هم مرغداری ها برای تامین بازار شب عید جوجه ریزی دارند.
وی ادامه داد: همچنین افزایش تقاضای خرید مرغ، همزمان با شب یلدا 
خواه ناخواه روی قیمت بازار و عرضه تاثیر گذار است. البته چند روزی 
است که قیمت ها رو به کاهش است. این روند کاهش  به علت افزایش 
عرضه و کاهش تقاضا  اتفاق افتاده است.رئیس اتحادیه مرغ، تخم مرغ و 

ماهی درباره مشکلات صنف تحت نظارت این اتحادیه گفت: ساماندهی 
عوامل پخش مرغ )کشتارکن های مرغ( یکی از چالش های این اتحادیه 
است، چون متولی خاصی ندارند و در خصوص توزیع عمده مرغ و تخم 
باعث  موضوع  این  متاسفانه  داد:  ادامه  نمی کنند.وی  ارائه  فاکتور  مرغ 
توزیع  برای  صنفی  واحدهای  به  که  مرغی  تخم  و  مرغ  که  می شود 
می رسد بدون فاکتور رسمی خرید باشد. این موضوع درخصوص قیمت 
نهایی واحدهای صنفی را دچار مشکل کرده و چون فاکتور رسمی خرید 
کرد:  بیان  ادامه  در  می شوند.وی  جریمه  ندارند،  اختیار  در  ارائه  برای 
پخش  عوامل  که  است  این  مواجه هستیم،  آن  با  همیشه  که  مشکلی 
قیمت مصوب را در بازار رعایت نمی کنند و بالاتر از آن به فروش می 
رسانند. واحدهای صنفی هم مقصر نیستند، چون نیاز خود را از عوامل 
پخش تهیه کرده و گران می خرند. از این رو واحد صنفی مجبور است 
که درصد سودش را از ۱۰ درصد  کاهش داده وبا سود کمتری بفروش 

برساند. با این حال باز هم قیمتشان بالاتر از قیمت مصوب می شود و 
افزود:  محمدی  می کند.حاجی  ایجاد  آنها  برای  ناخواسته  را  مشکلاتی 
بیشتر موارد و مسایل مربوط به تولید در حیطه مسئولیت جهاد کشاورزی  
است اما اتحادیه به واحدهای صنفی خود اعلام کرده که قیمت مصوب 
را رعایت کرده و برچسب قیمت را حتما داشته باشند. از نظر بهداشتی 
و دامپزشکی همه واحدها به صورت دوره ای یا در قالب گشت مشترک 
کنترل ونظارت شده و شناسنامه دار هستند.رئیس اتحادیه مرغ، ماهی و 
تخم مرغ یادآور شد: اگر شهروندان با واحد صنفی متخلفی مواجه شدند 
می توانند با تماس با این اتحادیه به شماره ۳۲۵۰۳۸۳۲ و یا ۱۲۴ تخلف 
انجام شود. در  بررسی لازم  تا کنترل و  را گزارش کنند  مشاهده شده 
برخی موارد نسبت به قیمت اعتراض هایی شده و یا از کیفیت کالا راضی 
نبوده اند، که به هر صورت تخلفات توسط اتحادیه، بازرسین دامپزشکی 

و بهداشت کنترل و پیگیری شده است.
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ورزش  شماره ۷۱۴03
دوشنبه
۱۱ دی ۱۴02 

کارشناس فوتبال ایران گفت: نوراللهی از لحاظ کیفیتی و 
فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه نویی باید 
پاسخگوی این سوال باشد که چرا این بازیکن را به تیم 

ملی دعوت نکرده است.
ایرنا، در خصوص لیست  با  جلال چراغپور در گفت وگو 
تیم ملی کشورمان اظهار داشت: فکر می کنم این تیمی 
نگاه  آن  به  لحاظ  از چند  باید  داریم  که در حال حاضر 
کنیم. جنبه مثبت تیم ملی این است که بیشتر بازیکنانش 
سال ها در کنار یکدیگر بازی کرده اند و هماهنگ هستند. 
تک  که  است  تجربه  هم  تیم  این  مثبت  نکته  دومین 
تک بازیکنان تیم ملی تجربه بالایی دارند که می تواند 
در بازی های جام ملت ها به ما کمک کنند.سومین نکته 
مثبت تعداد بالای لژیونرها است که تجربه آنها می تواند 
در بازی به ما کمک کنند و امیدوارم امیر قلعه نویی به 

نحوه احسن از بازیکنان لژیونر استفاده کند.
وی افزود: نقطه ضعف تیم ملی میانگین سنی اش است 
و در حال حاضر میانگین سنی تیم ملی بیشتر از ۳۰ سال 

به  ملی  تیم  مسابقات،  پایانی  دقایق  در  در  قطعا  است. 
مشکل می خورد و بازیکنان افت شدیدی می کنند.

کارشناس فوتبال کشورمان در مورد اینکه آیا برترین های 
الان  یادآورشد:  شدند  دعوت  ملی  تیم  به  ایران  فوتبال 
فوتبال  برترین های  قطعا  هستیم  شاهد  که  لیستی 
ایران در آن حضور دارند و شک ندارم حضور دستیاران 
قلعه نویی در استادیوم ها و تماشای بازی های لیگ برای 
هم  الان  بود.  بازیکنان  فنی  وضعیت  گرفتن  نظر  زیر 
لیستی که ارائه شد بهترین ها هستند و امیدوارم بتوانند 

برای کشورمان موفقیت زیادی به دست بیاورند.
چراغپور درباره نیامدن احتمالی سردار آزمون گفت: ۱۰۰ 
حمله  خط  در  را  بزرگی  خلل  آزمون  سردار  نبود  درصد 
تیم ملی ایجاد می کند. او همیشه در کنار مهدی طارمی 
بازی کرده و نبودش باعث می شود خط حمله تیم ملی 
دچار مشکل شود. به نظر من ژوزه مورینیو نگران است 
که آزمون در تیم ملی مصدوم شود و دیگر نتواند برای 
رم بازی کند و به همین دلیل نمی گذارد او به تیم ملی 

به  فدراسیون  که  نامه ای  با  امیدوارم  ولی  شود.  اضافه 
باشگاه رم داده است اجازه بدهند سردار به تیم ملی بیاید 

و بتواند در جام ملت ها گل زنی کند.
وی در خصوص عدم دعوت از احمد نوراللهی به تیم ملی 
تصریح کرد: ما از اتفاقاتی که در تیم ملی رخ داده خبر 
نداریم و مسئولان تیم ملی هم در مورد احمد نوراللهی 
لحاظ  از  نوراللهی  من  نظر  به  ولی  نگفته اند.  چیزی 
کیفیتی و فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه 
نویی باید پاسخگوی این سوال باشد که چرا نوراللهی را 

به تیم ملی دعوت نکرده است.
کریم  دعوت  از  انتقادات  مورد  در  فوتبال  کارشناس 
انصاری فرد به تیم ملی گفت: تنها دلیلی که این بازیکن 
اوست.  بالای  تجربه  می شود  دعوت  ملی  تیم  به  مدام 
امیدوارم کریم بتواند از تجربه ای که دارد به نحوه احسن 
خوبی  تعویضی  بازیکن  او  من  نظر  به  و  کند  استفاده 
خواهد بود و می تواند در دقایق پایانی مسابقات به تیم 

ملی کمک کند.

کارشناس فوتبال ایران :

تیم ملی بدون آزمون دچار مشکل می شود

دارنده مدال نقره جهان :

در خودم می بینم سهمیه
 المپیک بگیرم

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس :

لوکادیا نباید 
به پرسپولیس برگردد

رئیس فدراسیون وزنه برداری :

 رکوردگیری از وزنه برداری
 حذف می شود

دارنده مدال نقره جهان گفت: برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک رفتم و عنوان قهرمانی 
را به دست آوردم و با این قهرمانی، کسب سهمیه المپیک را در خودم می بینم.

به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور به میزبانی قم در شرایطی برگزار شد 
که در دو وزن المپیکی که کشتی ایران موفق به کسب سهمیه المپیک نشده اتفاقات جالبی رخ داد. 
در وزن ۷۷ کیلوگرم که محمدعلی گرایی سال های یکی از مدعیان این وزن بود به دلیل محرومیت 
از سوی اتحادیه جهانی از حضور در مسابقات قهرمانی کشور منع شد، در مقابل امیر عبدی کشتی گیر 
که  مهمدی  علیرضا  کیلوگرم،   ۸۷ وزن  در  همچنین  باشد.  وزن  این  مدعیان  از  یکی  توانست  قمی 
توانست برای نخستین بار در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ به مدال نقره وزن ۸۲ کیلوگرم برسد، با تغییر وزن 

در مسابقات قهرمانی در وزن ۸۷ کیلوگرم به عنوان قهرمانی رسید.
تا به حال محمدرضا گرایی، مهدی محسن نژاد، محمدهادی ساروی و امین میرزازاده برای تیم ملی 
فرنگی سهمیه المپیک کسب کردند و تنها در اوزان ۷۷ و ۸۷ کیلوگرم سهمیه کسب نشده است.علیرضا 
مهمدی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره قهرمانی در مرحله نخست چرخه انتخابی تیم ملی در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: خدا را شکر در مسابقات قهرمانی کشور که اولین مرحله از چرخه انتخابی برای 
حضور در المپیک است، در وزن جدید توانستم عنوان قهرمانی را به دست بیاورم. این اولین تجربه من 
در وزن ۸۷ کیلوگرم در مسابقات رسمی بود، خدا را شکر توانستم در برابر همه مدعیان این وزن که 
هدفشان رسیدن به میدان المپیک بود، پیروز میدان شدم.وی در مورد شانس کسب سهمیه در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: قطعاً برای کسب سهمیه المپیک شانس دارم. مسابقات قهرمانی کشور سطح بسیار 
بالایی داشت و برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک عنوان قهرمانی را به دست آوردم. در 
این وزن تنها چند نفری در آسیا کشتی گیران از ازبک و چین هستند، موفق به کسب سهمیه نشدند. 
من در اولین سال حضورم در مسابقات جهانی در وزن ۸۲ کیلوگرم توانستم به مدال نقره برسم. قطعاً در 
خودم می بینم که در وزن جدید هم بتوانم سهمیه المپیک کسب کنم.دارنده مدال نقره جهان در مورد 
برنامه تمرینی اش گفت: از امروز تمرینات را شروع می کنم ولی هنوز کادر فنی برای حضور در مسابقات 
مختلف تصمیمی نگرفته و به ما اعلام نکرده است. هفت ماه دیگر تا المپیک زمان باقی مانده و همه 

تلاشم را به کار می گیرم که در این مدت بتوانم سهمیه کسب کنم و در المپیک روی تشک بروم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازگشت او به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران 
از دست او ناراحت هستند و یکباره او پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار بازیکن اگر هم او 

برگردد ما توقع بالای از او داریم.
بهزاد داداش زاده در گفت وگو با ایرنا، در خصوص پیروزی پرسپولیس مقابل نساجی مازندران اظهار 
داشت: خداراشکر توانستیم در این بازی حساس و مهم خانگی در حضور تماشاگرانمان به ۳ امتیاز مهم 
برسیم. این برد برای تیم خیلی حیاتی بود و همین پیروزی مقابل نساجی باعث شد هواداران و یحیی 
گل محمدی با همدیگر آشتی کنند. درست است که امسال پرسپولیس مثل سال های قبل نتیجه قابل 
قبولی نمی گیرد ولی بازیکنان و کادرفنی باید گذشته را فراموش کنند و برای نیم فصل دوم خودشان 
را آماده کنند که بتوانیم قهرمانی را تکرار کنیم. خوشحالم برای تیم نساجی چون با سرمربی جدید 
تیمی فوق العاده شده است و جوان گرایی را در این تیم می بینیم قطعا نساجی در نیم فصل دوم حرفی 
برای گفتن دارد.وی در مورد نقاط ضعف پرسپولیس گفت: بزرگ ترین مشکل پرسپولیس فقط دو چیز 
است یکی نداشتن مهاجم خوب و دومی تعادل نداشتن در خط دفاع و این موضوع نگران کننده است 

و امیدوارم کادرفنی پرسپولیس سریع تر به این مشکل رسیدگی کند.
یادآور شد:  مازندران  نساجی  با  بازی  در  احمدی  درباره عملکرد محمدمهدی  پرسپولیس  پیشکسوت 
را  اعتماد یحیی گل محمدی  توانست جواب  و  بازی خوش درخشید  این  بازیکن در  این  به نظر من 
و  است  او جوان  دهد. چون  قرار  تیم  اولیه  ترکیب  در  را  او  بعدی  بازی  در  امیدوارم سرمربی  بدهد. 
انگیزه های زیادی دارد. علی نعمتی بازیکن خوبی است ولی چوب خطش پر شده است و شک ندارم 
احمدی جایگزین مناسبی برای نعمتی است.داداش زاده در مورد اینکه آیا بازگشت یورگن لوکادیا به 
نفع پرسپولیس است، تصریح کرد: بازگشت لوکادیا به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران از 
دست او ناراحت هستند و این بازیکن به یکباره پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار این. وی 
در خصوص رأی کمیته استیناف مبنی بر بازگشت امتیازات کسر شده از سپاهان و پرسپولیس گفت: 
مسئولان فدراسیون فوتبال باید صادق باشند و همه چیز را صادقانه به مردم بگویند. الان هواداران سه 
تیم لیگ برتری خشمگین هستند که کمیته استیناف این رای را صادر کرده است. امیدوارم مسئولان 
شفاف سازی کنند؛ آنها نباید طرفدار تیمی باشند و باید طرفدار حق باشند تا حقی از تیمی ضایع نشود.

نخواهیم داشت و  نام رکوردگیری  به  وزنه برداری گفت: چیزی  فدراسیون  رئیس 
برای  بود.  خواهد  ملی  تیم های  به  ورود  معیار  کشور  قهرمانی  و  لیگ  مسابقات 
سال بعد برنامه های متعددی را در دستور کار داریم و با هیچ ورزشکاری تعارف 

نخواهیم داشت. 
سجاد انوشیروانی در حاشیه لیگ وزنه برداری با اشاره به شرایط این رشته در مسیر 
حال  در  وزنه برداری  رقابت های  فینال  که  خوشحالیم  خیلی  کرد:  اظهار  المپیک 
برگزاری است هرچند از این شرایط راضی نیستم چراکه اعتقاد دارم باید بهتر از 
این ها باشیم. برای سال بعد تمهیداتی را در نظر گرفتیم که مسابقات با تیم های 
بیشتری برگزار شود. سال های قبل مسابقات به صورت غیرمتمرکز، در ۲ گروه و 

با جذابیت بالایی دنبال می شد و باید این هیجان دوباره به وزنه برداری بازگردد.
حضور  مسابقات  این  عطف  نقطه  و  خوب  اتفاقات  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
کادر فنی و رصد وزنه برداران بود که با دقت همه چیز را آنالیز می کردند. از سال 
بعد مسابقات کشوری، لیگ و رویدادهای مختلفی را در برنامه داریم و باید این 
مسابقات با کیفیت بالاتری برگزار شود. تقویم فدراسیون با خرد جمعی بسته شده 

و تا امروز بدون نقص کارها پیش رفته است.
رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به ۲ انتخابی دیگر تا المپیک پاریس یادآور 
در  را  دیگر  رویداد   ۲ ما  می کنیم.  آماده  المپیک  انتخابی  برای  را  ملی  تیم  شد: 
ازبکستان و تایلند پیش رو داریم و حضور در پاریس برای ما بسیار مهم و حائز 
اهمیت  است. وزنه برداری این توانایی را دارد که در پاریس بدرخشد و اردوهای تیم 
ملی با جدیت دنبال خواهد شد. البته نسل جدیدی را هم خواهیم ساخت که در 

سال های آتی روند موفقیت های این رشته را ادامه دهد.
این  مالیاتی  مسائل  و  لیگ  در  وزنه برداران  قراردادهای  خصوص  در  انوشیروانی 
فدراسیون نیز گفت: سال قبل و پیش از حضور من در فدراسیون، بیشترین قرارداد 
۱۲۰ میلیون تومان بود اما الان قرارداد ۵۰۰ میلونی هم داریم اما این پاسخگوی 
نیازهای این رشته نیست و باید به مرز یک میلیارد برسیم. باید تلاش کرد که سال 
بعد لیگ به شکلی متفاوت برگزار شود تا نیازهای وزنه برداران مرتفع شود. در مورد 
بحث مالیاتی هم باید بگویم تا سال ۹۵ پرداخت شده و بدهی های فدراسیون در 

حال بررسی است تا کاهش یابد.
وی در مورد المپیک نیز اضافه کرد: مسابقات داخلی قبل از المپیک و مسابقات 
لیگ بعد از آن برگزار خواهد شد. اما این را باید بگویم که با هیچ ورزشکاری در 
هر سطحی که باشد، تعارف نداریم. مسابقات لیگ و قهرمانی کشور معیار ورود به 

تیم های ملی خواهد بود و دیگر چیزی به نام رکوردگیری نخواهیم داشت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکليف وضعيت  تعيين  قانون  اول/ دوم موضوع  برابر رای شماره 140260331057003140 هيأت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحيه دو 
بشماره  صفرعلی  فرزند  جانشورود  رمضانی  نادر  /خانم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 129 صادره از سياهکل در يک قطعه زمين با بنای احداثی به مساحت 198.14 متر مربع از 
پلاک 268 فرعی از 362 اصلی واقع در کرج- ولدآباد-محله يزديها خيابان ميثم 25 پلاک 9 خريداری 
از مالک رسمی آقای بهرامعلی هاشمی محرز گرديده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين 
اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/11
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/10/26

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکليف وضعيت  تعيين  قانون  اول /دوم موضوع  رای شماره 140260331057003170 هيات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج- ناحيه دو 
 53 شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  اقدام  اله  فتح  خانم  اقای/  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
صادره از در يک قطعه زمين به مساحت 191 متر مربع از پلاک 1665 فرعی از 9 اصلی واقع در کرج 
ماهدشت خ مهران ک اقاخانی پ 107 خريداری از مالک رسمی آقای /خانم  اکبر تندرستی محرز 
گرديده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/11
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/10/26

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی: 1632841شناسه آگهی: 1632862
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 دوشنبه ۱۱ دی ۱۴02 - سال هشتم - شماره ۱۴03

معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
در  آموزشی  دوره های  جدید  مرحله  گفت:  کرج  شهرداری 
برای عموم خانواده های کرجی  اجتماعی  خانه های سلامت 

برگزار می شود.
امیر اشتری اظهار کرد: خانه های سلامت اجتماعی سازمان 
جدید  مرحله  کرج،  ورزشی شهرداری  و  اجتماعی  فرهنگی، 
دوره های آموزشی را برای عموم خانواده های کرجی برگزار 

می کند.
وی افزود: این دوره های آموزشی به صورت مستمر در مراکز 
فرهنگی تحت نظارت سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
محتوای  از  خانواده ها  و  شد  خواهد  برگزار  کرج  شهرداری 

کاربردی این دوره های آموزشی بهره مند می شوند.
موضوع های  با  آموزشی  جدید  دوره های  گفت:  اشتری 
نوجوانی،  بحران  در  فرزندپروری  زندگی،  مهارت های 
بانوان آسیب دیده، کنترل خشم،  ارتباطی ویژه  مهارت های 
جنسی  تربیت  و  بزرگسالان  و  جوانان  در  روان  سلامت 

نوجوانان، در مراکز مختلف برگزار می شود.
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج 
از عموم شهروندان محترم و علاقه مندان، دعوت به آورد تا 

از این خدمات آموزشی سلامت محور استفاده کنند و گامی 
تأثیرگذار جهت ارتقای زندگی فردی و اجتماعی خود بردارند.
شایان ذکر است شهروندان جهت اطلاع از آدرس خانه های 
سلامت و روز و ساعت کلاس های آموزشی، با شماره تلفن 

۳۲۷۳۰۲۷۱ تماس حاصل کنند. 

طرح شاد و پرنشاط دوشنبه های سالمندی
معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
دوشنبه های  طرح  از  برنامه  هفتمین  گفت:  کرج  شهرداری 

سالمندی برگزار خواهد شد.
به  عزیز  سالدیدگان  جایگاه  و  اهمیت  به  اشاره  ضمن  وی 
عصر  در  باتجربه  و  اجتماعی  سرمایه های  از  یکی  عنوان 
حاضر، بیان کرد: سالدیدگان بخش مهمی از جامعه هستند 
نشاط  برنامه های  اجرای  و  مناسب  فعالیت های  لزوم  و 
شهروندی جهت افزایش  امید به زندگی و ارتقای مشارکت 
احساس  پیش  از  بیش  در حال حاضر،  آنان  برای  اجتماعی 

می شود.
تا کنون  از سال گذشته  برنامه ریزی که  با  وی اضافه کرد: 
ادامه دارد، طرح دوشنبه های سالمندی آغاز و هفتمین برنامه 

از این طرح در روز دوشنبه ۱۱ دی ماه ساعت ۱۰ الی ۱۲ 
در فرهنگسرای کوثر و با حضور جمع کثیری از سالدیدگان، 
خواهد  برگزار  داشتنی  دوست  پدربزرگ های  و  مادربزرگ ها 

شد.
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج 
عمل  به  دعوت  گرامی  شهروندان  تمامی  از  داشت:  اظهار 
و  پدربزرگ ها  حضور  با  و  خانوادگی  جمع های  با  تا  می آید 
مادربزرگ های خود در این جشن پرشور و نشاط حضور پیدا 

کنند.
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  است  ذکر  شایان 
شهرداری کرج برنامه ریزی های لازم جهت اجرای برنامه های 
متنوع نشاط اجتماعی، رویدادهای هنری و مراسم های ملی و 
مذهبی و... را انجام داده که در روزها و هفته های آینده به 

مرحله اجرا خواهد رسید.

طرح بزرگ هر مسجد یک خانه سلامت
معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری کرج گفت: پنجمین برنامه از طرح سلامت محور 
برگزار  آباد  دولت  محله  در  سلامت،  خانه  یک  مسجد  هر 

می شود.
وی اظهار کرد: پنجمین برنامه از طرح سلامت محور »هر 
مسجد یک خانه سلامت«، در محله دولت آباد برگزار خواهد 

شد.
وی افزود: این طرح با هدف ترویج سلامت اجتماعی و ارائه 
خدمات سلامت محور سنجش فشار خون، مشاوره خانواده و 
روانشناسی، مشاوره تغذیه و مراقب سلامت و موضوعاتی از 
این دست در مساجد و محله های مختلف شهر کرج، به ویژه 

مناطق کم برخوردار در حال برگزاری است.
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج 
بیان داشت: پنجمین برنامه از طرح ذکر شده، روز یکشنبه 
از نماز مغرب و عشاء، در مسجد حضرت  ۱۰ دی ماه پس 
علی ابن ابیطالب)ع( محله دولت آباد برای عموم علاقه مندان 

و شرکت کنندگان به اجرا در خواهد آمد.
اشتری از عموم شهروندان ساکن در محله دولت آباد دعوت 

کرد تا در این رویداد سلامت محور شرکت کنند.

معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج :

ارتقای سلامت اجتماعی در شهر کرج

معاون بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی :

ابلاغ بخشنامه موافقت نامه 
تأمین اجتماعی ایران و ترکیه

معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست :

فناوری در حوزه محیط زیست نیاز
 به توجه ویژه دارد

معاون بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی از ابلاغ بخشنامه موافقت نامه تأمین اجتماعی ایران و ترکیه و 
ارایه خدمات به بیمه شدگان دو کشور خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد محمدی، معاون بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی گفت: طبق بند 
اشتغال  ایران  اسلامی  در جمهوری  که  خارجی  اتباع  مورد  در  تأمین اجتماعی،  قانون   ۵ ماده  الف 
به کار دارند، چنانچه موافقت نامه های دوجانبه یا چندجانبه تأمین اجتماعی بین دولت متبوع آنان و 
دولت جمهوری اسلامی ایران منعقد شده باشد، در مورد ارائه خدمات بیمه ای به آنها مطابق مفاد 

موافقت نامه عمل خواهد شد.
و  ایران  اسلامی  جمهوری  دولت  فیمابین  تأمین اجتماعی  موافقت نامه  قانون  این که  بیان  با  وی 
دولت جمهوری ترکیه توسط مجالس کشورهای دو طرف به تصویب رسیده و سند ترتیبات اجرایی 
این  مشمولان  افزود:  است،  رسیده  طرفین  امضای  به  گذشته  سال  تیر   ۲۸ نیز  موافقت نامه  این 
یا سازمان های  تأمین اجتماعی  نزد سازمان  یا در حال حاضر  قبلًا  افرادی هستند که  موافقت نامه 

ذی ربط در کشور ترکیه، بیمه پرداز بوده و دارای سابقه پرداخت حق بیمه هستند.
محمدی محور اصلی موافقت نامه تأمین اجتماعی میان ایران و ترکیه را تجمیع و لحاظ کردن سوابق 
بیمه ای ذی نفعان نزد طرفین موافقت نامه در احراز شرایط جهت بهره مندی از مزایا و تعهدات عنوان 
کرد و گفت: مستمری بازنشستگی، ازکارافتادگی و بازماندگان، کمک هزینه کفن و دفن، خدمات 
درمانی، بارداری و بیماری و نیز بیماری های حرفه ای از خدمات و مزایایی است که مبتنی بر تجمیع 
سوابق است که متناسب با سوابق در هر کشور ارائه می شود. درصورتی  که به موجب قوانین هر یک 
از طرفین، برخورداری از مزایا مشروط به احراز سوابق بیمه ای باشد، سازمان مجری آن قانون در 
صورت لزوم و به شرط عدم همپوشانی، سوابق بیمه ای احراز شده به موجب قوانین طرف دیگر را 

همانند سوابق بیمه ای احراز شده طبق قوانین خود در نظر خواهد گرفت.
به  دریافت مستمری  برای  را  باید درخواست های خود  بازماندگان  و  بیمه شده  فرد  این حالت  در   

سازمان محل اقامت خود تسلیم کنند. 
وی همچنین گفت: با توجه به این که احتمال دارد سازمان محل اقامت متقاضی لزوماً با سازمان 
آخرین محل بیمه پردازی وی یکسان نباشد، لذا بررسی احراز شرایط برقراری و صدور حکم اولیه 
محسوب  بیمه شده  بیمه پردازی  محل  آخرین  که  بود  خواهد  متعاهدی  طرف  جانب  از  مستمری 

می  شود.

معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست گفت: در بخش فناوری در 
حوزه محیط زیست راه بسیاری داریم و این حوزه نیاز به توجه ویژه دارد. 

نوراله مرادی، معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست در جشنواره 
تجلیل از »پژوهشگران و فناوران برتر سازمان حفاظت محیط زیست« که در سالن همایش های 
سازمان حفاظت محیط زیست برگزار شد، تصریح کرد: جشنواره در ۴ بخش پژوهشگران، فناوران، 
طرح های پژوهشی برتر و ادارات کل حفاظت محیط زیست فعال در حوزه پژوهش و فناوری بود 

که بعد از طراحی فراخوان آثار متعددی به دبیرخانه جشنواره ارسال شد.
وی افزود: در بخش پژوهشگران از مدیرکل حفاظت محیط زیست استان زنجان به عنوان پژوهشگر 
برتر سازمان و از مدیران کل استان های آذربایجان غربی، خراسان جنوبی و خوزستان به ترتیب به 

عنوان رتبه های اول تا سوم تقدیر شد.
معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست تصریح کرد: در بخش فناوران 
اما راه بسیاری داریم و به جز چند مورد میزان مشارکت و کیفیت آثار مطلوب جشنواره نبود که در 
این حوزه نیز یک نفر از همکاران اداره کل حفاظت محیط زیست استان سمنان برگزیده هیأت 
داوران شناخته شد.مرادی بیان داشت: امیدواریم زمینه ای فراهم شود تا بتوانیم مطابق با نیازهای 
نیازمند  مساله  این  و  دهیم  گسترش  را  زیست  محیط  حوزه  در  فناورانه  فعالیت های  جامعه  روز 

همکاری فعالان این حوزه و اختصاص بودجه مناسب برای حمایت از این حوزه است.
وی اظهار کرد: در بخش سوم ۱۵ اداره کل شرکت کردند که رتبه اول و دوم به طرح های پژوهشی 
ادارت کل محیط زیست استان های خراسان رضوی و قزوین و رتبه سوم به دفتر حفاظت از زیست 

بوم ها و سواحل دریایی اختصاص یافت.
معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد: ادارات کل محیط 
زیست استان های چهارمحال و بختیاری، اصفهان و لرستان به دلیل اهتمام در انجام فعالیت های 
استان گیلان  اداره کل حفاظت محیط زیست  و  را کسب کردند  تا سوم  اول  رتبه های  پژوهشی 

شایسته تقدیر شناخته شد.
مرادی با اشاره به اینکه هدف از برگزاری این جشنواره، تبیین جایگاه پژوهش در پیشبرد اهداف 
حفاظت محیط زیست کشور است تصریح کرد: هم افزایی برنامه ریزان و دست اندرکاران، برای تقویت 

و اشاعه این رویکرد ضروری است.

۱۲3 معدن دارای پروانه بهره برداری در البرز
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز از فعال سازی ۱۲۳ معدن دارای پروانه بهره 
برداری در استان خبر داد و گفت: از مجموع پروانه های صادر شده ۸۴ معدن فعال، ۲۱ 

معدن غیرفعال و ۱۸ معدن نیز سلب صلاحیت شده است. 
احمد افضلی  در سیزدهمین نشست شورای معادن استان اظهار کرد: عمده تولیدات معدنی 

استان در حوزه مصالح ساختمانی است.
وی بیان کرد: سرمایه گذاری انجام شده برای توسعه این معادن بالغ بر سه هزار و ۴۵۱ 
میلیارد ریال است که امکان اشتغالزایی مستقیم برای بیش از ۹۳۶ نفر را فراهم کرده اند. 
افضلی با اشاره به سلب صلاحیت ۱۸ بهره بردار معدن در استان البرزگفت: مراحل قانونی 

واگذاری مجدد این معادن در حال انجام است و به زودی به مزایده گذاشته می شود.
وی تاکید کرد: با اولویت برنامه جامع وزارت صمت در راستای توسعه معادن کشور، تمامی 
ظرفیت های معدنی استان مورد توجه قرار خواهند گرفت تا از فرصت های اشتغالزایی و 

توسعه اقتصادی این بخش بهره برداری لازم انجام گیرد. 

اجری پروژه جدولگذاری بلوار ابن سینا واقع در کوی مهر
مدیر منطقه ۳ شهرداری کرج گفت: به منظور برطرف کردن نواقص، معایب عمرانی معابر 
و گذرگاه های سطح منطقه پروژه جدول گذاری و بهسازی معابر بلوار ابن سینا واقع در 

کوی مهر اجرایی شد.
بهسازی  راستای  در  کرد:  اظهار  امروز؛  کرج  خبری  پایگاه  با  گفتگو  در  صفدری  حمید 
معابر، هدایت و بهسازی شبکه آب های سطحی و تسطیح مسیر عبور عابران پیاده و به 
منظور تسهیل در تردد شهروندان، عملیات جدول گذاری بلوار ابن سینا واقع در کوی مهر 

مهرشهراجرایی شد.
این مسئول گفت: با توجه به نیازسنجی هایی که صورت گرفته، عملیات بهسازی معابر 
سطح شهر در برخی از نقاط به انجام رسیده و این موضوع جهت اجرا در سایر موقعیت های 
مدنظر نیز طبق برنامه ریزی های انجام شده در دستور کار قرار دارد. وی، ضمن قدردانی از 
صبوری شهروندان در اجرای پروژه ها، ابراز امیدواری کرد: با انجام چنین اقداماتی بخشی 
از رضایتمندی شهروندان تأمین و تا میزان زیادی از دغدغه های آنان به ویژه در ارتباط با 

تردد وسایل نقلیه مرتفع شود.
و  امکانات  نمودن  فراهم  جهت  اقدام  این  کرد:  اظهار  کرج  شهرداری   ۳ منطقه  مدیر 
تسهیلات بیشتر در رفت و آمد شهروندان، برطرف کردن نواقص، معایب عمرانی معابر و 

گذرگاه های سطح منطقه صورت گرفته است.

بزرگترین محموله چوب قاچاق در طالقان کشف و توقیف شد
بزرگ  محموله  یک  گفت:  طالقان  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رییس 
مقطوعات چوب قاچاق در طالقان توسط یگان حفاظت اداره منابع طبیعی این شهرستان 

توقیف شد.
گشت های  پی  در  طالقان  شهرستان  چوب  قاچاقچیان  دستگیری  از  اسماعیلی  همایون 
مستمر یگان حفاظت این اداره در روستای جوستان شهرستان خبر داد و گفت: پس از 
زیادی  تعداد  که  شد  مشخص  گرفته  صورت  بررسی های  در  اولیه  گزارش های  دریافت 
درخت تبریزی در روستای جوستان بدون اخذ مجوز قانونی قطع شده و قاچاقچیان درصدد 

انتقال این مقطوعات هستند.
وی افزود: با حضور مأموران یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان وسایل 
نقلیه متخلفان همراه با محموله چوب قطع شده توقیف و خاطیان پس از تشکیل پرونده 
به مراجع قضائی معرفی شدند. در روزهای اخیر یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری 
طالقان با گشت و پایش های مستمر چندین گروه از قاچاقچیان چوب را شناسایی، دستگیر 

و به مراجع قضائی جهت رسیدگی به پرونده معرفی کرده است.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان طالقان با اشاره به اینکه این محمول، 
بزرگترین محموله توقیف شده در نوع خود تاکنون بوده است، ضمن قدردانی از اقدامات 
جهادی پرسنل یگان حفاظت و واحد حقوقی این اداره بیان کرد: یگان حفاظت با اقدامات 
جهادی، وظیفه مندی و حس مسؤولیت خود را در انجام وظایف نشان داده که امیدواریم 

با حمایت مراجع ذیربط این روند با قدرت هرچه بیشتر ادامه یابد.

محکومیت ۶۵ اخلالگر بازار ارز در البرز
مدیرکل اداره کل تعزیرات حکومتی البرز از محکومیت ۶۵ اخلالگر ارزی طی سال سال 

جاری در این استان خبرداد.
تعهدات  این محکومیت ها، ۴۵ مورد درحوزه  از مجموع  اظهار کرد:  حمید رضا کیوانفر 

ارزی واردکنندگان بوده است.
وی اضافه کرد: ۲۰ مورد از این تخلف های ارزی در حوزه قاچاق ارز مورد رسیدگی قرار 

گرفت که بیشترین ارزهای دریافتی توسط این افراد یوان چین، دلار و یورو بوده است.
مدیرکل اداره کل تعزیرات حکومتی البرز افزود:یک شرکت بازرگانی متخلف هفته گذشته 
به علت عمل نکردن به تعهد ارزی خود به پرداخت ۹۷ میلیارد و۳۷۳ میلیون ریال جزای 
نقدی در این استان محکوم شد. کیوانفر گفت: پرونده این شرکت متخلف بازرگانی که 
با دریافت ۱۶۵ هزار و۷۱۱ یورو معادل ۴۸ میلیارد و ۶۸۶ میلیون ریال از بانک توسعه 
ویژه  پنجم  در شعبه  بود  نکرده  تعهدات خود عمل  به  واردات کالا  برای  ایران  صادرات 

رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی البرز رسیدگی شد.
وی افزود: شعبه پس از بررسی مدارک و با توجه به ارائه ندادن مدارک، اتهام انتسابی را 
محرز و افزون بر تعلیق سه ماهه کارت بازرگانی و بازگرداندن ارز، شرکت مذکور را به 

پرداخت جزای نقدی محکوم کرد.
با توجه به نوسان ارزی، شناسایی دلالان و  البرز بیان کرد:  مدیرکل تعزیرات حکومتی 
قاچاقچیان ارز به صورت ویژه توسط دستگاه های مرتبط در دستور کار قرار گرفته است.


